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Proces-verbal
încheiat În şedinţa ordinară a Consiliului

General al Municipiului Bucureşti din data de 30 martie 2009)'
orele 13,00

Şedinţa a avut loc În sala de consiliu de la etajul III din clădirea
Primăriei Municipiului Bucureşti, la care au participat 53 din cei 55 de
consilieri. generali,

La şedinţă au participat următorii: domnul Sorin Mircea Oprescu
Primar General, domnul Toma Tudor Secretar General al Municipiului
Bucureşti, domnul Atănăsoaiei Mihai Cristian Prefectul Municipiului
Bucureşti, doamna Campurean Mariana Subprefectul MunÎcipiului
Bucureşti,

Au fost invitaţi să participe următorii: directorii din cadrul aparatului
de specialitate al Primarului General, presa şi televiziunea.

La şedinţă au fost absenţi următorii consilieri: Boajă Minică şi Toma
Veronica.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Prin adresele nr. 812286/09.03.2009, 812269/09.03.2009

Înregistrate la Direcţia Asistenţă Tehnică şi Juridică a CG.M.B. sub nr.
767/1003.2009,768/10.032009 S.C Abu Dhabi Trading Ca S.R.L şi S.C
Salam Internaţional Trading S.R.L, solicită Consiliului General al
Municipiului Bucureşti suspendarea de la aprobare a documentaţiei
Planului Urbanistic Zonal - Str. Samuil Vulcan nr. 12 - Calea 13
Septembrie nr. 183, sector 5 până la completarea acesteia cu:

- acordul notarial al proprietarilor Învecinaţi ale căror terenuri sunt
direct afectate de accese carosabile şi pietonale propuse;

- marcarea în planul de reglementări urbanistice a reglementărilor
cu caracter obligatoriu faţă de cele cu caracter orientativ.

Prin adresa nr. 813585/12.03.2009 Înregistrată la Direcţia
Asistenţă Tehnică şi Juridică a C.G.M.B sub nr. 850/17.03.2009
Asociaţia Umanistă Română a formulat plângere prealabilă prin care
solicită Consiliului General al Municipiului Bucureşti să abroge Hotărârea
C.G.M.B. nr. 58/06,04.2006 privind Planul Urbanistic Zonal "Ansamblul
Arhitectural Catedrala Mântuirii Neamului" deoarece: ;,.

Planul Urbanistic Zonal trebuia executâf cu fondurile
beneficiarului, În speţă PatrÎarhia Bisericii Ortodoxe Române, şi nu
plătit de Primăria Municipiului Bucureşti;

- OUG nr. 19/2005, privjnGfre~lizarea Ansamblului Arhitectural
Catedrala Mântuirii Neamului,."aw6~tă·prin Legea nr. 261/2005, încalcă
art 136 alin. 2 şi alin. 4 din C[Or;j6tiţţrţiaRomâniei;
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Imposibilitatea Instrainarii terenului fata de existenta
revendicarilor din partea fo~tilor proprietari;

- OUG nr. 19/2005, privind realizarea Ansamblului Arhitectural
Catedrala MElntuirii Neamului aprobata prin Legea nr. 261/2005 intra In
conflict cu art. 1 alin. 3 din Legea nr. 137/2000 privind regimul juridic al
terenului aferent Parlamentului Romaniei deoarece "schimbarea
regimului juridic al terenului prevazut la alin. 1 se poate dispune numai
prin lege".

Prin adresa nr. 813723/13.03.2009 Inregistrata la Directia
Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. sub nr. 851/17.03.2009 domnul
lonita Florian ne informeaza ca a introdus 0 cerere de chemare In
judecata a Consiliului General al Municipiului Bucure~ti, care face
obiectul dosarului nr. 5415/3/2009, aflat pe rolul Tribunalului Bucure~ti -
Sectia a - IX - a Contencios Administrativ ~i Fiscal, prin care solicita:

- Abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr. 263/29.05.2008 privind
aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Modificare PUZ - Aleea Tei~ani
(tarlaua nr. 468) - Padurea Pustnicu - Padurea Baneasa, sector 1;

- Obligarea paratului C.G.M.B. la plata sumei de 550.000 RON cu
titlu de daune - interese;

- Obligarea paratului C.G.M ..B la plata sumei de 150.000 RON cu
titlu de daune morale;

- Obligarea paratului C.G.M.B. la plata cheltuielilor de judecata.

Prin adresa Inregistrata la Cabinet Secretar General sub nr.
1144/6/19.03.2009 ~i la Directia Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B.
sub nr. 955/25.03.2009 Regia Autonoma de Distributie a Energie
Termice Bucure~ti solicita Indreptarea erorii materiale din anexa la
Hotararea C.G.M.B. nr. 82/2009 privind numirea reprezentanti10r
Consiliului General al Municipiului Bucure~ti In Consiliul de Administratie
al Regiei Autonome de Distributie a Energiei Termice Bucure~ti, In
sensu I ca la pozitia 3 In loc de Zahia Zlotea Drago~ trebuie trecut Zachia
Zlotea Drago~ Corneliu iar la pozitia 4 In loc de Oancea Lucica trebuie
trecut Oncea Lucica.

Avand In vedere cele de mai sus se impune Indreptarea erorii
materiale survenita In cadrul anexei la Hotararea C.G.M.B. nr. 82/2009.

SC SAT COM SA cu sediul In Calea Plevnei, nr. 46-48,sector 1
Bucure~ti solicita anularea Hotararii C.G.M.B. nr. 379/2007 deoarece
afecteaza terenul In proprietatea societatii mentionate mai sus din str.
Paharnicul Turtura, nr. 14. Acest Plan Urbanistic Zonal str. Baicului, nr.
31, lot 4, sector 2 prevede realizarea unei retele stradale pe terenul
proprietatea SC SAT OM SA. Se mentioneaza faptul ca SC REPACOM
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OBOR SA care a solicitat acest PUZ nu a cerut acordul SC SAT COM
SA cu privire la reglementarile propuse In acest PUZ. De asemenea se
solicita ca reprezentantii SC SAT COM SA sa fie invitati In mod oficial la
toate §edintele C.G.M.B. avand ca obiect luarea de hotarari In legatura
cu prezentul PUZ precum §i cu privire la orice alt proiect de PUZ sau
PUD aferent vecinatatilor acestei societati care pot afecta situatia
imobilului din str.Paharnicul Turtura nr.14, sector 2.

Prin adresa nr. 814065/13.03.2009, Inregistrata la Directia
Asistenta Tehnica §i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 847/17.03.2009,
doamnele lancu Lorena §i Potecaru Alice §i domnul Potecaru lIie au
depus plangere Impotriva Hotararii C.G.M.B. nr. 9/2009 privind
aprobarea Planului Urbanistic Zonal str. Lujerului nr. 42, sector 6.

In motivele plangerii se mentioneaza ca In Planul Urbanistic Zonal
str. Lujerului nr. 42, sector 6, se prevede construirea unor alei de
circulatie §i extinderea spatiului verde, In favoarea beneficiarului PUZ-
ului, pe terenurile proprietatea contestatarilor.

Avand In vedere cele mai sus-mentionate, contestatarii solicita
revocarea partiala a Hotararii C.G.M.B. nr. 9/2009 privind aprobarea
Planului Urbanistic Zonal str. Lujerului nr. 42, sector 6 §i modificarea
partiala a documentatiei tehnice ce a stat la baza emiterii acesteia.

Prin adresa nr. 982/11.03.2009 Directia Administratie Publica ne
transmite, In copie, Certificatul de grefa eliberat In dosarul 25465/3/2007,
de catre grefa sectiei a VIII-a Contencios Administrativ §i Fiscal a Curtii
de Apel Bucure§ti, prin care se anuleaza In parte Hotararea C.G.M.B. nr.
262/2005, In privinta PUZ-ului str. Uranus nr. 144, sector 5 - pozitia 8 din
anexa.
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Prin adresa nr. 6639/1.1./13.03.2009 Inregistrata la Directia
Asistenta Tehnica §i Juridica a C.G.M.B. sub nr. 878/18.03.2009 domnul
consilier juridic, Ivancu lonel, din cadrul Aparatului Permanent de Lucru
al C.G.M.B. ne In§tiinteaza ca, prin Sentinta civila nr. 867/31.10.2007,
pronuntata In dosarul nr. 26521/3/2007 avand ca parte reclamanta pe
Albu Dan Paul §i intimati C.G.M.B. §i Municipiul Bucure§ti prin Primarul
General, instanta de judecata obliga C.G.M.B.:

- Sa emita 0 hotarare prin care sa aprobe vanzarea cu prioritate,
fara licitatie catre reclamant a spatiului de prestari servicii de 72, 44 mp,
situat In Bucure§ti, Vatra Luminoasa nr. 38-52, sector 2;

- Sa Incheie cu reclamantul contractul de vanzare cumparare a
spatiului de prestari servicii de 72> 44 mp, situat In Bucure§ti, Vatra, ---~
Luminoasa nr. 38-5~2'sector 2...-..~~'~_
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Prin prezenta va aducem la cuno§tinta ca Grupul de protest
anticoruptie cu sediul In str. lonescu Petre nr.5 afirma faptul ca spatiile
cu alta destinatie au fost atribuite cu Incalcarea Legii nr.341/ 2004
defavorizand revolutionarii. Grupul contesta numirea domnului Dinca
Dumitru prin Hotararea C.G.M.B. nr. 49/2009 In Comisia de analiza a
dosarelor solicitantilor de spatii cu alta destinatie decat aceea de
locuinta, beneficiari ai Legii nr. 341/2004 precum §i faptul ca nu a fost
luata In considerare propunerea grupului. De asemenea se specifica
faptul ca Hotararea C.G.M.B. nr. 95/2004 nu a fost pusa In aplicare.

Prin prezenta va aducem la cuno§tinta ca in procesul verbal al
§edintei Consiliului General al Municipiului Bucure§ti din data de
27.02.2009, din eroare, proiectul de hotarare privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal Calea Plevnei nr. 138A a fost consemnat ca fiind
adoptat.

Potrivit Inregistrarilor audio §i video ale §edintei mai sus
mentionateproi-ectul de'hotarare nu a fostapTobat ..

De asemenea, mentionam ca aceasta eroare materiala nu a
produs efecte juridice.

Avand in vedere cele de mai sus se impune indreptarea erorii
materiale survenita In cadrul procesului verbal al §edintei ordinare a
Consiliului General al Municipiului Bucure§ti din data de 27.02.2009.

Prin adresa nr. 3098/20.03.2009 Inregistrata la Directia Asistenta
Tehnica §i Juridica a C.G.M.B. sub nr. 959/25.03.2009 doamna consilier
juridic, Vlad Luchiana, din cadrul Aparatului Permanent de Lucru al
C.G.M.B. ne In§tiinteaza ca, In dosarul nr. 3098/3/2009, aflat pe rolul
Tribunalului Bucure§ti, sectia a -IX- a Contencios Administrativ §i Fiscal,
instanta a dispus suspendarea §i anularea Hotararii C.G.M.B. nr.
374/2008 prin care se aproba numarul maxim de autorizatii de taxi pe
teritoriul Municipiului Bucure§ti §i abrogarea art. 1§i art. 2 din Hotararea
C.G.M.B. nr. 91/2008.

De asemenea, In adresa se mentioneaza ca nu se mai pot elibera
autorizatii In baza Hotararii C.G.M.B. nr. 374/2008.

Prin adresa nr. 1225/25.03.2009, inregistrata ia Directia Asistenta
Tehnica §i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1007/27.03.2009, Municipiul
Bucure§ti prin Primarul General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu a depus
plangere prealabila Impotriva Hotararii C.G.M.B. nr. 84/2009 privind
numirea reprezentantilor C.G.M.B. In Consiliul de Administratie §i In
Adunarea Generala a Actionarilor la S.C. Apa Nova Bucure§ti S.A. §i
abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr. 142/2004 §i a Hotararii C.G.M.B. nr.
146/2004.
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Tn motivele plangerii se men~ioneaza ca nu se justifica
introducerea pe ordinea de zi a §edintei extraordinare a Consiliului
General al Municipiului Bucure§ti a proiectului de hotarare privind
numirea reprezentantilor C.G.M.B. In Consiliul de Administratie §i In
Adunarea Generala a Actionarilor la S.C. Apa Nova Bucure§ti S.A. §i
abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr. 142/2004 §i a Hotararii C.G.M.B. nr.
146/2004, Intrucat nu este yorba despre a situatie deosebita care sa
reclame urgenta §i care sa justifice discutarea sa In cadrul §edintei
extraordinare.

Avand In vedere cele mai sus-mentionate, contestatarul solicita
revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 84/2009 privind numirea
reprezentantilor C.G.M.B. In Consiliul de Administratie §i In Adunarea
Generala a Actionarilor la S.C. Apa Nova Bucure§ti S.A. §i abrogarea
Hotararii C.G.M.B. nr. 142/2004 §i a Hotararii C.G.M.B. nr. 146/2004.

Prin adresa nr. 2512124/20.03.2009 Inregistrata la Directia
Asistenta Tehnica §i Juridica a C.G.M.B. sub nr. 964/25.03.2009 doamna
consilier juridic, Vlad Luchiana, din cadrul Aparatului Permanent de
Lucru al C.G.M.B. ne In§tiinteaza ca, In dosarul nr. 2512/3/2009, aflat pe
rolul Tribunalului Bucure§ti, sectia a -IX- a Contencios Administrativ §i
Fiscal, avand drept obiect suspendare act administrativ, reclamant fiind
S.C. Bucur Obor S.A In contradictoriu cu paratul C.G.M.B., s-a admis
actiunea reclamantului §i a suspendat Hotararea C.G.M.B. nr.
186/08.05.2008 privind Insu§irea inventarului bunurilor care alcatuiesc
domeniul public al Municipiului Bucure§ti numai In ceea ce prive§te
pozitia nr. 1866 din anexa.

Facem precizarea ca proiectul de hotarare pentru modificarea
anexei Hotararii C.G.M.B. nr. 186/2008 privind Insu§irea Inventarului
bunurilor care alcatuiesc domeniul public al Municipiului Bucure§ti se afla
pe ordinea de zi la punctul nr. 20.

Prin adresa nr.2614/2009 consilierii Vlad Luchiana §i Ivancu lonel
din cadrul Aparatului Permanent de Lucru al C.G.M.B. ne-a In§tiintat ca
pe rolul Tribunalului Bucure§ti Sec~ia a IX-a Contencios Administrativ §i
Fiscal a Curtii de Apel, exista numeroase litigii avand ca obiect obligatia
de a face In care reclaman~ii solicita instan~ei obligarea para~ilor
Municipiul Bucure§ti, Primarul General al Municipiului Bucure§ti §i
C.GM.B. la atribuirea unui spatiu comercial sau de prestari servicii cu a
suprafata utila de pana la 100 mp. din fond de stat fie prin cumparare, fie
prin Inchiriere, fara licitatie In conditii1e Legii nr. 341/2004 privind
recuno§tinta fata de eroii martiri §i 1upt~tQ(Lcare au contribuit la victoria
Revolutiei Romane din decembr"e ~1'98.9~sup"sanctiunea unei penalitati
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pentru fiecare zi de Intarziere pana la Indeplinirea efectiva a
obligatiei,penalitati In cuantum de 100 Ron /zi de Intarziere.

De asemenea In adresa se mentioneaza ca trebuie analizata $1
dispusa In conformitate cu prevederile legale.

Prin adresa nr. 1226/25.03.2009, Inregistrata la Directia Asistenta
Tehnica $i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1008/27.03.2009, Municipiul
Bucure$ti prin Primarul General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu a depus
plangere prealabila Impotriva Hotararii C.G.M.B. nr. 86/2009 privind
numirea reprezentantilor C.G.M.B. In Adunarea Generala a actionarilor $i
In Consiliul de Administratie al S.C. Lirtrac S.A. $i abrogarea Hotararii
C.G.M.B. nr. 145/2004 $i a Hotararii C.G.M.B. nr. 149/2004.

Tnmotivele plangerii se mentioneaza ca nu se justifica introducerea
pe ordinea de zi a $edintei extraordinare a Consiliului General al
Municipiului Bucure$ti a proiectului de hotarare privind numirea
reprezentantilor C.G.M.B. In Adunarea Generala a Actionarilor $i In
Consiliul de Administratie al S.C. Lirtrac S.A. $i abrogarea Hotararii
C.G.M.B. nr. 145/2004 $i a Hotararii C.G.M.B. nr. 149/2004, Intrucat nu
este vorba despre 0 situatie deosebita care sa reclame urgenta $i care
sa justifice discutarea sa In cadrul $edintei extraordinare.

Avand In vedere cele mai sus-mentionate, contestatarul solicita
revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 86/2009 privind numirea
reprezentantilor C.G.M.B. In Adunarea Generala a Actionarilor $i In
Consiliul de Administratie al S.C. Lirtrac S.A. $i abrogarea Hotararii
C.G.M.B. nr. 145/2004 $i a Hotararii C.G.M.B. nr. 149/2004.

Prin adresele nr. 817048/24.03.2009, 817038/24.03.2009
" . t t I O' t' A' t t- Teh i - . J ridi - r- G M.B. sub nr.Inregls ra e.a Irec,la SISen,a. nca $1 u. ca_a.-U.... . .
967/25.03.2009, 968/25.03.2009 S.C Abu Dhabi Trading Co S.R.L. $i
S.C Salam International Trading S.R.L. solicita Consiliului General al
Municipiului Bucure$ti suspendarea de la aprobare a documentatiei
Planului Urbanistic Zonal - Str. Samuil Vulcan nr. 12 - Calea 13
Septembrie nr. 183, sector 5 deoarece:

- nu sunt de acord cu nici un plan sau propunere PUZ care implica
parti din proprietatile mai sus mentionate;

- nu sunt de acord cu Declaratia Notariala de Informare din partea
beneficiarilor PUZ-uiui care implica proprietatiile mai sus mentionate.

Prin adresa nr. 5415/25.03.2009 Inregistrata la Directia Asistenta
Tehnica $i Juridica a CGMB sub nr. 989/2009 doamna consilier juridic
Vlad Luchiana din cadrul Aparatului Permanent de Lucru al CGMB ne
aduce la cuno$tinta ca pe rolul Tribunalului Bucure$ti, seetia a IX a
Contencios Administrativ $i (iSCal se afla dosarul nr. 541/3/2009 In care
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reclamantul lonita Florian solicita instantei de judecata Tn contradictoriu
cu CGMB anularea HCGMB nr. 263/29.05.2008 privind aprobarea PUZ
Aleea Tei$ani (tarla nr. 468) Padurea Neagra - Pusnicu Baneasa,
sector 1 $i de asemenea la plata sumei de 550.000 RON cu titlu de
daune interese, a sumei de 150000 RON cu titlu de daune morale $i a
cheltuielilor de judecata.

In cererea de chemare Tn judecata domnul lonita Florian invoca
faptul ca imobilul proprietate personala nu mai poate fi identificat
corespunzator pe harta zonei, Tntrucat configuratia acestuia apare
schimbata, drumul Padurea Mogo$oaia, la care imobilul are acces , nu
mai figureaza pe harta, zona Tncare ar trebui sa se regaseasca imobilul
este evidentiata ca padure, contrar realitatii.

Avand Tn vedere cele mai sus mentionate se solicita de catre
Aparatul Permanent de Lucru analizarea situatiei $i dispunerea Tn
conformitate cu prevederile legale in materie.

Prin adresa nr.1221/25.03.2009 Tnregistrata la Directia Asistenta
Tehnica $i Juridica a C.G.M.B. sub nr. 1015/27.03.2009 domnul Primar
General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu a formulat plangere prealabila
prin care solicita revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 81/06.03.2009 prin
care a fost aprobata numirea reprezentantilor C.G.M.B. Tn Consiliul
Consultativ al Complexului de Recuperare Neuropsihomotorie Panduri,
pentru urmatorul motiv:

- Hotararea a fost adoptata Tncadrul unei $edinte extraordinare a
Consiliului General al Municipiului Bucure$ti pentru a se eluda dispozitiile
art. 44 alin. 1 din Legea nr. 215/2001.

Prin adresa nr.1220/25.03.2009 Tnregistrata la Directia Asistenta
Tehnica $i Juridica a C.G.M.B. sub nr. 1016/27.03.2009 Domnul Primar
General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu a formulat plangere prealabila
prin care solicita revocarea Hotararii C.G.M.B nr. 80/06.03.2009 prin
care a fost aprobata numirea reprezentantilor C.G.M.B. Tn Consiliul de
Administratie $i TnAdunarea Generala a Actionarilor la S.C. REBU S.A.,
pentru urmatoarele motive:

- Hotararea a fost adoptata Tn cadrul unei $edinte extraordinare a
Consiliului General al Municipiului Bucure$ti pentru a se eluda dispozitiile
art. 44 alin. 1 din Legea nr. 215/2001;

- Hotararea nu are invocat temeiul legal, Tncalcandu-se dispozitiile art.
40 alin. (4) din Legea nr. 24/2000 privind normele de tehnica legislativa
pentru elaborarea actelor normative.

Prin adresa nr.1230/25.03.2009 Tnregistrata la Directia Asistenta
Tehnica"i Juridicaa C.G.M.\U;~,1017/2703.2009 domnulprima:
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General Prof. Dr. Sarin Mircea Oprescu a formulat plangere prealabila
prin care solicita revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 91/06.03.2009 prin
care s-a aprobat transmiterea Lacului Titan ~i a insulelor aferente, din
administrarea Administratiei Lacuri, Parcuri ~i Agrement Tnadministrarea
Consiliului Local al sectorului 3, pentru urmatoarele motive:

- Hotararea a fast adoptata Tn cadrul unei ~edinte extraordinare a
Consiliului General al Municipiului Bucure~ti pentru a se eluda dispozitii1e
art. 44 alin. 1 din Legea nr. 215/2001;

- Proiectul de hotarare a fast introdus pe ordinea de zi Tncalcandu-
se dispozitiile art. 43 din Legea nr. 215/2001;

Art. 12 din Legea nr. 213/1998 privind proprietatea publica ~i
regimul juridic al acesteia invocat ca temei juridic, prin adoptarea
hotararii sunt Tncalcate dispozitiile alin. 3 al acestui articol.

Prin adresa nr. 1223/25.03.2009, Tnregistrata la Directia Asistenta
Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1014/27.03.2009, Municipiul
Bucure~ti prin Primarul General Prof. Dr. Sarin Mircea Oprescu a depus
plangere prealabila Tmpotriva Hotararii C.G.M.B. nr. 82/2009 privind
numirea reprezentantilor C.G.M.B. TnConsiliul de Administratie al Regiei
Autonome de Distributie a Energiei Termice ~i abrogarea Hotararii
C.G.M.B. nr. 150/2004.

In motivele plangerii se mentioneaza ca nu se justifica introducerea
pe ordinea de zi a ~edintei extraordinare a Consiliului General al
Municipiului Bucure~ti a proiectului de hotarare privind numirea
reprezentantilor C.G.M.B. Tn Consiliul de Administratie al Regiei
Autonome de Distributie a Energiei Termice ~i abrogarea Hotararii
C.G.M.B. nr. 150/2004, Tntrucat nu este yorba despre a situatie
deosebita care sa reclame urgenta ~i care sa justifice discutarea sa Tn
cadrul ~edintei extraordinare.

Avand Tn vedere ceie mai sus-mentionate, contestatarui soiicita
revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 82/2009 privind numirea
reprezentantilor C.G.M.B. Tn Consiliul de Administratie al Regiei
Autonome de Distributie a Energiei Termice ~i abrogarea Hotararii
C.G.M.B. nr. 150/2004.

Prin adresa nr. 1224/25.03.2009, Tnregistrata la Directia Asistenta
Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1013/27.03.2009, Municipiul
Bucure~ti prin Primarul General Prof. Dr. Sarin Mircea Oprescu a depus
plangere prealabila Tmpotriva Hotararii C.G. M.B. nr. 83/2009 privind
numirea reprezentantilor Consiliului Gener9J-·atJv1unj~ipiului Bucure~ti Tn
Consiliul de Administratie al Regiei Autonp~.e-€le Trahsport Bucure~ti ~i
abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr. 151/200-41:::;::.(:
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In motiveie piangerii se men~ioneaza ca nu se justifica rntl"ddoeerea
pe ordinea de zi a §edintei extraordinare a Consiliului General al
Municipiului Bucure§ti a proiectului de hotarare privind numirea
reprezentantilor Consiliului General al Municipiului Bucure§ti Tn Consiliul
de Administratie al Regiei Autonome de Transport Bucure§ti §i
abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr. 151/2004, Tntrucat nu este yorba
despre 0 situatie deosebita care sa reclame urgenta §i care sa justifice
discutarea sa Tncadrul §edintei extraordinare.

Avand Tn vedere cele mai sus-mentionate, contestatarul solicita
revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 83/2009 privind numirea
reprezentantilor Consiliului General al Municipiului Bucure§ti Tn Consiliul
de Administratie al Regiei Autonome de Transport Bucure§ti §i
abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr. 151/2004.

Prin adresa nr. 1227/25.03.2009, Tnregistrata la Directia Asistenta
Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1020/27.03.2009, Municipiul
Bucure~ti prin Primarul General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu a depus
plangere prealabila Tmpotriva Hotararii C.G.M.B. nr. 87/2009 privind
numirea reprezentantilor C.G.M.B. Tn Consiliul de Administratie ~i Tn
Adunarea Generala a Actionarilor la S.C. CICLOP S.A. ~i abrogarea
Hotararii C.G.M.B. nr. 144/2004 ~i a Hotararii C.G.M.B. nr. 148/2004.

In motivele plangerii se mentioneaza ca nu se justifica introducerea
pe ordinea de zi a ~edintei extraordinare a Consiliului General al
Municipiului Bucure~ti a proiectului de hotarare privind numirea
reprezentantilor C.G.M.B. Tn Consiliul de Administratie ~i Tn Adunarea
Generala a Actionarilor la S.C. CICLOP S.A. ~i abrogarea Hotararii
C.G.M.B. nr. 144/2004 ~i a Hotararii C.G.M.B. nr. 148/2004, Tntrucat nu
este yorba despre 0 situatie deosebita care sa reclame urgenta ~i care
sa justifice discutarea sa Tncadrul ~edintei extraordinare.

Totodata, Tn motivele plangerii se mentioneaza ca Hotararea nu
are invocat temeiul legal, Tncalcandu-se dispozitiile art. 40 alin. (4) din
Legea nr. 24/2000 privind normele de tehnica legislativa pentru
elaborarea actelor normative.

Avand Tn vedere cele mai sus-mentionate, contestatarul solicita
revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 87/2009 privind numirea
reprezentantilor C.G.M.B. Tn Consiliul de Administratie §i Tn Adunarea
Generala a Actionarilor la S.C. CICLOP S.A. ~i abrogarea Hotararii
C.G.M.B. nr. 144/2004 §i a Hotararii C.G.M.B. nr. 148/2004.

Prin adresa nr. 1229/25.03.2009, Tnregistrata la Directia Asistenta
Tehnica §i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1018/27.03.2009, Municipiul
Bucure~ti prin Primarul General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu a depus
plangere prealabila Tmpotriva Hotararii C.G.M.B. nr. 89/2009 privind
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numirea- repreze!"ltat1l;i!or-CJ.3.M. B. Tf!Adup.area-Reprezent~i!ora Casei
Na~ionale de Asigurari de Sanatate ~i abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr.
268/2004.

In motivele plangerii se men~ioneaza ca nu se justifica introducerea
pe ordinea de zi a ~edin~ei extraordinare a Consiliului General al
Municipiului Bucure~ti a proiectului de hotarare privind numirea
reprezentan~i1or C.G.M.B. Tn Adunarea Reprezentan~ilor a Casei
Na~ionale de Asigurari de Sanatate ~i abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr.
268/2004, Tntrucat nu este yorba despre 0 situa~ie deosebita care sa
reclame urgen~a ~i care sa justifice discutarea sa Tn cadrul ~edin~ei
extraordinare.

Avand Tn vedere cele mai sus-mentionate, contestatarul solicita,
revocarea H.C.G.M.B. nr. 89/2009 privind numirea reprezentan~ilor
C.G.M.B. Tn Adunarea Reprezentan~ilor a Casei Na~ionale de Asigurari
de Sanatate $i abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr. 268/2004.

Prin adresa nr. 1228/25.03.2009, Tnregistrata la Direc~ia Asisten~a
Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 1019/27.03.2009, Municipiul
Bucure~ti prin Primarul General Prof. Dr. Sorin Mircea Oprescu a depus
plangere prealabila Tmpotriva H.C.G.M.B. nr. 88/2009 privind numirea a
trei consilieri din cadrul Consiliului General al Municipiului Bucure~ti Tn
Consiliul Administrativ al Clubului Sportiv Municipal Bucure~ti ~i
abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr. 80/2008.

In motivele plangerii se men~ioneaza ca nu se justifica introducerea
pe ordinea de zi a ~edin~ei extraordinare a Consiliului General al
Municipiului Bucure~ti a proiectului de hotarare privind numirea a trei
consilieri din cadrul Consiliului General al Municipiului Bucure~ti Tn
Consiliul Administrativ al Clubului Sportiv Municipal Bucure$ti $i
abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr. 80/2008, Intrucat nu este yorba despre
o situa~ie deosebita care sa reclame urgen~a ~i care sa justifice
discutarea sa In cadrul ~edin~ei extraordinare.

Totodata, Tn motivele plangerii se men~ioneaza ca Hotararea
Tncalca dispozi~iile art. 8 din Anexa nr. 3 la Hotararea C.G.M.B. nr.
156/2007 privind Infiin~area Clubului Sportiv Municipal Bucure~ti,
institu~ie publica Tn subordinea Consiliului General al Municipiului
Bucure~ti.

Avand In vedere cele mai sus-men~ionate, contestatarul solicita
revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 88/2009 privind numirea a trei consilieri
din cadrul Consiliului General al Municipiului Bucure~ti In Consiliul
Administrativ al Clubului Sportiv Municipal Bucure~ti ~i abrogarea
Hotararii C.G.M.B. nr. 80/2008.
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Prin adresa nr. 816392/23.03.2009 Tnregistrata la Directia Asistenta
Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. sub nr. 1006/2009 domnul losipescu
George domiciliat Tn Bucure~ti B-dul Basarabia nr. 222, bl. M11, ap. 58,
sector 2 Tn calitate de beneficiar al certificatului seria LRT - 1 nr.
00015/24.03.2006 eliberat de Secretariatul de Stat pentru problemele
revolutionarilor din Decembrie 1989 solicita Consiliului General al
Municipiului Bucure~ti sa-i aprobe vanzarea cu prioritate ~i fara licitatie
publica a spatiului de prestari servicii Tnsuprafata de 19 mp. situ at TnBd.
luliu Maniu, nr. 111, bloc F, parter, sector 6.

Prin adresa nr. 816239/20.03.2009, Tnregistrata la Directia
Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 963/25.03.2009, S.C. Mir
& Munich Parteners S.R.L. a depus plangere prealabila Tmpotriva
Hotararii C.G.M.B. nr. 32/2009 privind aprobarea Planului Urbanistic
Zonal Splaiul Unirii nr. 165, sector 3.

In motivele plangerii se mentioneaza ca prin Planul Urbanistic
Zonal Splaiul Unirii nr. 165, sector 3, se Tncalca normele de urbanism ~i
dreptul de proprietate al S.C. Mir & Munich Parteners S.R.L.

Avand Tn vedere cele mai sus-mentionate, contestatarii solicita
revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 32/2009 privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal Splaiul Unirii nr. 165, sector 3.

Prin adresele nr. 817446/25.03.2009, 817447/25.03.2009,
816601/23.03.2009, Tnregistrate la Directia Asistenta Tehnica ~i Juridica
a C.G.M.B. cu nr. 995/26.03.2009, 965/25.03.2009, Podaru Dan Nicolae,
Deaconu Alexandru, Manescu Domnica Daniela, Cimbala Constantin ~i
Asociatia de Proprietari Bloc 54 au depus plangere prealabila Tmpotriva
Hotararii C.G.M.B. nr. 67/2009 privind aprobarea Planului Urbanistic
Zonal Str. Drumul Murgului nr. 40A, sector 3.

In motivele plangerii se mentioneaza ca prin Planul Urbanistic
Zonal Str. Drumul Murgului nr. 40A, sector 3, se Tncalca art. 71 din
O.U.G. nr. 195/2005 privind protectia mediului, conform caruia
"schimbarea destinatiei terenurilor amenajate ca spatii verzi ~i/sau
prevazute ca atare Tn documentatiile de urbanism, reducerea
suprafetelor acestora ori stramutarea lor este interzisa, indiferent de
regimul juridic al acestora."

Avand In vedere cele mai sus-mentionate, contestatarii solicita
revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 67/2009 privind aprobarea Planului
Urbanistic Zonal Str. Drumul Murgului nr. 40A, sector 3.
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Doamnelor ~i domnilor consilieri va supun la vat procesul verbal
Incheiat In ~edinta extraordinara a C.G.M.B. din data de 06.03.2009.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi, abtineri?
1 vat (Nedelcu C.).

Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Buna ziua. Bine ati venit la ~edinta ordinara a C.G.M.B. din data de

30.03.2009. inainte de a intra pe proiectul de ordine de zi, am placerea
sa salut prezenta la ~edinta C.G.M.B. a domnului prefect Mihai
Atanasoaiei ~i a doamnei subprefect Mariana Campurean.

Domnul Prefect Atanasoaiei Mihai
Domnule Primar, doamnelor ~i domnilor consilieri, astazi este ziua

In care dumneavoastra pe ordinea de zi yeti lua act de Incetarea calitatii
noastre de consilieri generali. Sentimentul care ma Incearca este de un
u~or regret, regretul de a nu mai face parte din echipa care se ocupa de
tot ceea ce Inseamna legislativ In Bucure~ti. in egala masura Insa ma
Incearca ~i sentimentul de mare responsabilitate odata cu preluarea
postului de Prefect al Capitalei. Va asigur Insa, In ciuda relatiilor de buna
prietenie care ne-au caracterizat In perioada In care am fast consilier In
C.G.M.B., va asigur Insa ca legalitatea este cuvantul care va caracteriza
activitatea prefectului, legalitatea facuta In conditii egale ~i impartiale.
Vreau sa va asigur domnilor consilieri, domnule Primar de Intreaga
sustinere pe care Institutia Prefectului a poate acorda institutiilor
dumneavoastra ~i sper de la institutiile pe care Ie conduceti aceea~i
deschidere ~isper ca ~i In cazul Institutiei Prefectului, legalitatea sa va
caracterizeze actiunile. Va multumesc foarte mult, va urez succes In
continuare ~i va asigur ca yom veghea ca cetateanul Bucure~tiului, ca
beneficiar al serviciilor noastre comune sa fie cel mai ca~tigat In urma
relatiilor institutionale Intre institutiile dumneavoastra ~i Institutia
Prefectului. Va multumesc.

Doamna Subprefect Campurean Mariana
Stimati colegi, eu sunt colega cu dumneavoastra de mult mai multa

vreme decat domnul Prefect ~i chiar ma Incearca a mare durere pentru
ca ne despaftim atat de repede. Vreau sa va multumesc pentru buna
colaborare pe care am avut-o cu toti colegii din C.G.M.B. indiferent de
partido Vreau sa multumesc In mod deosebit colegilor din comisiile din
care eu am facut parte In decursul timpului, Comisia Juridica unde am
fast colega cu domnul Prefect ~i am lucrat foarte bine, Comisia de
Patrimoniu de asemenea, ~i Comisia de Integrare Europeana. Vreau sa
mul\umesc .i colegilor ,,~ Primariei Capitalei cu care am lucrat
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foarte bine, domnului Primar General, domnilor Viceprimari $i tuturor
celor din colectivele care ne-au fost colaboratoare In decursul timpului.

Pe linia atributiilor pe care Ie-am primit de la Institutia Prefectului,
mai bine zis de la domnul Prefect avand calitatea de Subprefect pe linie
operativa, vreau sa va asigur de tot sprijinul meu $i a$ vrea In momentul
In care verific legalitatea hotararilor de Consiliu General sa ajungem In
contencios de cat mai putine ori. Va multumesc.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule Prefect, doamna Subprefect a$ vrea sa va spun ca

sunteti bineveniti cordial $i cortical In aceasta functie $i la randul meu
vreau sa va spun ca suntem deschi$i, ma refer la aparatul executiv al
Primariei atat eu personal, cat $i tot acest aparat administrativ suntem
deschi$i oricaror observatii, discutii pe baza actelor emise de catre
Consiliul General, de catre Primarul General al Capitalei. Inca 0 data, eu
va urez sa fiti sanato$i, e normal sa fie a$a $i sa mergem Impreuna In
acest mandat In functiile de importanta pe care Ie reprezentati.

Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Inainte de a va supune la vot proiectul de ordine de zi a$ vrea sa

va spun ca sunt doua cereri de luari de cuvant din partea Fundatiei ECO-
CIVICA, care a fost Inregistrata la Cabinetul Secretarului General In data
de 27 martie 2009. Din partea Fundatiei ECO-CIVICA, dore$te sa
vorbeasca domnul Nicolae Radulescu Dobrogea pe punctul Complex
Multifunctional Urban Dambovita Center. Dore$te 0 interventie de trei
minute.

Va supun la vot solicitarea Fundatiei ECO-CIVICA, ca un
reprezentant sa vorbeasca la punctul Complex Multifunctional Urban
Dambovita Center.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 1 vot (Duta N.),
abtineri? 10 voturi (Giugula D., Stan I., Draghici G., Tapardel C., Rizoiu
M., Paduraru A., Popa M., Nedelcu C., Gaf-Deac I., Mihailescu I.).

Domnul Nicolae Radulescu Dobrogea va putea sa vorbeasca
Inainte de punctul 22.

De asemenea, din partea Asociatiei Salvati Bucure$tiul au
Inregistrat cere rea de luare de cuvant pe 27 martie la Cabinetul
Secretarului General $i din partea acestei asociatii dore$te sa vorbeasca
domnul Nicu$or Dan, tot la punctul 22 Complex Multifunctional Urban
Dambovita Center.

Cine este pentru ca domnul pre$edinte al Asociatiei Salvati
Bucure$ti-ul sa ia cuvantul la Inceputul $edintei ?

I
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Cine este pentru?majoritate de voturi, Tmpotriva? 1 vot (Duta N.),
abtineri? 13 voturi.

Sper ca ~i domnul Nicu~or Dan este prezent Tnsala pentru a avea
posibilitatea sa se adreseze plenului.

Dupa cum vedeti aveti un proiect de ordine de zi Tnfata. A~ vrea sa
~tiu daca sunt completari, amendamente la ordinea de zi propusa?

1.+T

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
V-a~ propune sa scoatem astazi de pe ordinea de zi punctele 10,

11 ~i 12 ~i 0 sa ma explic imediat.
-Proiectoi -de-hotarare-prl'V'lna re-rra-rtizare-ala bugBtele sectoareior

Municipiului Bucure~ti a unor sume din cote defalcate din impozitul pe
venit pentru echilibrare, pentru sustinerea programelor de dezvoltare
locala ~i pentru sustinerea proiectelor de infrastructura care necesita
cofinantare locala pe anul 2009. In discutiile de alcatuire a bugetului
m-am Tntalnit cu aceasta situatie ~i la momentul respectiv am Tntrebat pe
domnul director Buzduga cum s-a procedat Tnanii care au trecut. In anii
care au trecut sumele care au revenit la 0 parte din sectoare, putine de
altfel, nu la toate, iar la celelalte sectoare mi s-a justificat ca nu au
existat proiecte. La fel s-a Tntamplat ~i acum. Eu nu ~tiu care Comisie a
examinat acest lucru, eu nu ~tiu daca Tntr-adevar este real, nu vreau sa
supar pe nimeni, pentru ca nu ~tiu, dar probabil ca voi afla, ~i atunci am
sa va rog sa scoatem acest punct de pe ordinea de zi pentru ca iar de
exemplu sectorul 5 apare cu 0 pentru motivul ca nu exista proiecte. 0 fi
a~a, nu 0 fi a~a, eu personal ~tiu ca nu e a~a. $tiu ca ~i ei au avut
proiecte. La fel anul trecut a fost sectorul 4. Nu putem sa continuam,
sigur va rog sa fiti convin~i ca sumele acestea sunt mod ice, nu sunt ni~te
sume care sa determine ni~te investitii fantastice dar cu atat mai mult
Tntr-un an Tn care cu totii strangem cureaua, pe toate sectoarele de
activitate, nu vad de ce nu am Tmparti aceasta suma Tn modul cel mai
echitabil, pe analiza de proiecte facute de 0 comisie ~i facute repede,
pentru ca ace~ti bani provin din veniturile pe care Ie Tncaseaza statui pe
salarii. In sinteza va spun, 25% revine primariei, 75% se Tmpart pe
sectoare. Vreau sa va rog sa fiti de acord pentru acest lucru constatand
aceasta chestiune tocmai pentru ca sa nu gre~im ~i anul acesta fata de
colegii de la sectoare fata de posibilitatile lor bane~ti. A~ vrea ca aceasta
chestiune sa devina transparenta, sa ~tie absolut toata lumea cat au
primit sectoarele pe proiectele care Ie-au prezentat, Tn primul rand
Consiliul General ~i dupa aceea ceilalti.

Punctul 11 si 12 se refera la valida rea situatiilor financiare, ;

centralizate ale municipiului ~i activitatea proprie pe 2008. A~ vrea sa Ie
lipim de buget ca a~a este normal, discutia va fi pana Tn 10 aprilie pentru
ca depa~im altfel ~i sunt~m amendati, cele 45 de zile de la aprobarea
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bugetului national. La fel ~i proiectul de hotarare privind aprobarea
contului de Tncheiere a exercitiului bugetar pe anul 2008. Toate acestea
sunt legate, cele doua sunt legate Tntr-un fel ~i de prima hotarare pe care
va propun sa 0 scoatem ~i sa 0 discutam pana atunci, atunci urmand sa
luam aceasta hotarare Tn functie de proiectele pe care Ie prezinta
sectoarele. Urmeaza saptamanile acestea daca sunteti de acord,
Comisiile Consiliului sa ne Tntalnim cu executivul ~i sa discutam despre
principii de constructie a bugetului pentru anul 2009. Va multumesc.

Domnul consilier general Dinca Dumitru
V-a~ ruga ca pe ordinea de zi sa introduceti ~i interpelari.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Am sa supun la vot amendamentele propuse.
Supun la vot scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 10.
Cine este pentru?majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?

o voturi.
Acest punct a fost scos de pe ordinea de zi.

Supun la vot scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 11.
Cine este pentru?majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?

o voturi.
Acest punct a fost scos de pe ordinea de zi.

Supun la vot scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 12.
Cine este pentru?majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?

o voturi.
Acest punct a fost scos de pe ordinea de zi.

Va supun la vot introducerea pe ordinea de Zl, la Tnceput, a
punctului interpelari.

Cine este pentru?majoritate de voturi, Tmpotriva? 1 vot (Duta N.),
abtineri? 0 voturi.

Acest punct a fost introdus pe ordinea de zi.

Va supun la vot ordinea de zi Tn integralitatea ei a~a cum a fost
amendata ~i completata.

Cine este pentru?majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
o voturi.

Ordinea de zi a fost adoptata.
Primul punct interpelari.

/
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Domnul consilier general Dinca Dumitru
Domnule Primar, domnule pre~edinte, stimati colegi nu v-a~ fi

perturbat lini~tea dar am intrat In criza de timp, pentru ca anul acesta se
Implinesc 20 de ani de la Revolutia din decembrie. Daca pima anul
acesta nu s-a facut absolut nimic In ceea ce prive~te Revolutia ~i
revolutionarii, anul acesta va trebui ca din fondurile Primariei Municipiului
Bucure~ti sa facem un monument In Piata Universitatii, care sa
simbolizeze sacrificiul celor care ~i-au dat viata pentru libertate, pentru
democratie, pentru ca noi astazi sa ne putem Intalni aici, In aceasta sala.
Tot legat de momentul decembrie 1989 voi solicita Consiliului General ~i
Primariei Municipiului Bucure~ti sa puna la dispozitie sumele necesare
pentru comemorare ~i pentru aniversare. Pentru ca pana acum trebuie
sa ~titi ca tot timpul aniversarile ~i comemorarile s-au facut numai din
banii no~tri. Anul acesta vor trebui sa fie facute pe banii Primariei. Tn
aceasta idee a~ vrea sa aduc In atentia Consiliului General, a domnului
Primar ~i a domnului pre~edinte de ~edinta, faptul ca nu putem sa
tergiversam foarte mult aceste lucruri, pentru ca trebuie elaborate
proiecte, trebuie organizate Iicitatii ~i trebuie sa ramana un timp suficient
pentru executa rea lucrarilor. Daca am fost Inteles de dumneavoastra ~i
de catre cei din prezidiu va multumesc ~i urmeaza sa venim cu
proiectele pe care am avut placerea sa vi Ie anunt. Multumesc.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Doamnelor ~i domnilor colegi am sa va prezint pe scurt cateva

initiative pe care le-a luat Autoritatea de Ordine Publica a Municipiului
Bucure~ti, autoritate care este subordonata Consiliului General. Din
analizele facute In cadrul acestei Autoritati de Ordine Publica a
Municipiului Bucure~ti s-a constatat ca exista 0 stare crescuta de
insecuritate In Bucure~ti, datorita cre~terii fenomenelor infractionale cat
~i a lipsei de coordonare a anumitor fenomene. Tnacest sens, ma refer la
Iipsa sau destructurarea controlului, consumului ~i traficului de droguri In
Capitala. Pe aceasta cale va aduc la cuno~tinta ca In Bucure~ti, la 1
decembrie 2008 a fost semnat un ordin In care toate structurile antidrog
de la nivelul sectiilor de politie au fost desfiintate.

De asemenea, se constata 0 lipsa de coordonare ~i control a
autoritatilor care se ocupa de ordinea publica In Bucure~ti neexistand un
centru de comanda ~i control ~i pregatire unic In acest sens. De aceea,
In, cadrul Autoritatii de Ordine Publica a Municipiului Bucure~ti a fost
promovata 0 initiativa de a se lua legatura cu ministerul. ... , de a se crea
un centru de comanda ~i control unic pentru situatiile de urgenta ~i cand
sunt situatiile zilnice de control a starii infractionale In Bucure~ti,
constatandu-se ca nu exista 0 c1adire .Ilece$ara desfa§urarii acestei
activitati. Tn acest sens, s-a facut .(J adresa "la Ministerul Apararii
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Nationale care a raspuns initiativei Consiliului General de a pune la
dispozitie 0 unitate militara dezafectata Tncare Politi a Comunitara, politia
nationala, respectiv Directia Generala de Politie a Municipiului Bucure~ti,
Jandarmeria, Salvarea ~i Pompierii sa aiba un centru de comanda unic
pentru situatiile aparute Tn Bucure~ti. De asemenea Tn acest centru se
va face ~i pregatirea personalului. Am facut de asemenea, 0 scrisoare la
Ministerul de Interne, domnului ministru urmand ca saptamana viitoare
sa avem ~i cu dansul 0 discutie legata de reTnfiintarea structurilor
antidrog la nivelul sectiilor de politie. Am dorit sa va aducem la
cuno~tinta acest aspect pentru ca urmeaza sa va prezentam un proiect
de hotarare Tn care vom solicita Ministerului Apararii Nationale sa ne
puna la dispozitie acest spatiu ~i sursa fondurilor externe de finantare
pentru acest centru de coordonare ~i control. De asemenea, Tn prima
~edinta la solicitarea Ministerului Apararii Nationale, Autoritatea de
Ordine Publica a Municipiului Bucure~ti, va va prezenta un proiect de
hotarare prin care vom solicita sa acordati titlul de cetatean de onoare
pentru ultimii 6 veterani de razboi, aflati Tn viata membrii ai Ordinului
Cavalerilor Mihai Viteazul.

Domnul consilier general Nedelcu Costel
Domnule Primar General, stimati colegi, am mai discutat Tn

Consiliul General trebuie sa avem daca nu 0 strategie macar 0 conceptie
privind Tngrijirea spatiilor verzi din Bucure~ti. Se toaleteaza la Tntamplare,
pomii raman parca sunt ni~te cioturi, ni~te bulumaci, macar 0 creanga sa
Ie lase, sa mai aiba putina respiratie mediul respectiv, pentru ca vine
vara, se Tncinge tot asfaltul ~i verdeata de nicaieri ~i atunci ne miram de
unde avem oameni care le~ina pe strazi, sau chiar Tn apropierea
blocului. Tn sectorul 6, de exemplu, pe str. Vasile Milea s-a taiat spatiul
verde la 30 cm., practic este 0 slutire a naturii acolo.

o alta problema, nu ~tiu a cui a fost initiativa, dar a fost frumoasa,
cu tramvaiul acela prototip romanesc de 8 martie ~i noi care avem 0
civilizatie a tramvaiului Tn acest ora~, ar trebui sa avem Tn vedere sa
Tncurajam productia proprie de tramvaie. Poate ca ar fi bine ca de
sarbatori sa avem chiar tramvaie de epoca, sa circule Tn zilele de
sarbatoare Tn ora~ul nostru pentru ca ar crea 0 ambianta placuta macar
pentru cei care nu T~ivor permite sa iasa la iarba verde, Tnafara ora~ului
de marile noastre sarbatori. Tn alta ordine de idei am sa pun Tn discutie
problema unei societati comerciale din Bucure~ti al carei reprezentant,
administrator al societatii s-a prezentat la comisia de Patrimoniu ~i a
reclamat urmatoarele: domnul Voicu Nicolae administrator la S.C. SILVA
77 IMPEX SRL Bucure~ti cu sediul Tn sectorul 6, s-a adresat cu un
memoriu pe 9 iulie 2008 catre Primarul General al Capitalei ~i a primit
raspuns pe 19 august. Nu a\fost multumit de raspunsul primit ~i a revenit
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cu un alt memoriu pe 19 decembrie 2008, primind acela~i raspuns din 19
august -2008,-lnacele -memoFii-dernmH Voict:l- fac-ea -rereFiFe+a-m€>dtll
defectuos de aplicare a Legilor nr- 50/1991 ~i 215/2001 republicate, de
catre Primaria sector 6 ~i ADP sector 6. Societatea de~i avea autoriza~ie
de construire a barului apa~inElnd SC SILVA 77 IMPEX SRL Bucure~ti,
eliberata de Primaria sector 6 in 1995, i se demoleaza terasa de 300
mp., din fa~a barului prin Decizie de primar de sector pe motiv ca nu are
autoriza~ie de construire. Memoriul a fost adresat dumneavoastra pentru
ca terenul apa~ine domeniului public al Primariei CapitaleL Direc~ia de
Control ~i Inspec~ie a PMB re~ine ca SC SILVA 77 IMPEX SRL nu are
autoriza~ie de construc~ie ~i dispune la 11 august 2008 desfiin~area
cladirii acestei societa~i. Societatea nu raspunde soma~iei de desfiin~are
~i prin Dispozi~ia Primarului General construc~ia acestei firme este
demolata, de~i 0 hotarare a Consiliului General din anul 2000 spune ca
vor fi demolate doar construc~iile fara autoriza~ie de construc~ie.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnule Nedelcu, va rog sa va opri~i, 0 secunda. Eu in~eleg, am

toata deschiderea pentru reprezentan~ii ONG-urilor dar nu transformam
~edin~a in balci. Va rog frumos sa lasa~i jos bannerele ~i la momentul
cand ve~i dori sa va expune~i punctul de vedere 0 sa Ie pute~i ridica. Va
rog sa men~ine~i lini~tea ~i sa-I auzim pe colegul nostru. Lasa~i jos
bannerele pana terminam punctul de interpelari. Domnul Nedelcu, va
rog.

Domnul consilier general Nedelcu Costel
ADP sector 6 instraineaza cele circa 50 tone de fier din demolarea

intregii constructii -a firmei S.C. SILVA 77-IMPEX SRL Tafa acordul
acestei institu~ii, ~i pe buna dreptate intreaba omul: Domnule, e drept
sa-mi demoleze dar unde-mi sunt materialele, pentru ca acelea au fost
investi~iile mele? SC SILVA 77 IMPEX SRL Bucure~ti, solicita un nou
certificat de urbanism, 0 noua autoriza~ie de construire dar Primaria
sector 6 respinge cererea pe motiv ca nu are acordul Primariei Generale.

La intrarea in parcul Drumul Taberei, vis-a-vis de S.C. IMPEX SRL
func~ioneaza S.C .
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnule Nedelcu stati 0 secunda. Domnul Vatu, va fOg sa

men~ine~ilini~tea daca nu voi fi nevoit sa va evacuez.
Va rog sa men~ine~i lini~tea. Este un coleg de-al nostru care

vorbe~te, reprezentan~ii dumneavoastra aUJ~qsibilitatea sa se exprime,
va rog sa a~tepta~i momentul cand putef}a~a.e_~prima~L Va rog sa
men~ine~i lini~tea, nu ma sili~i sa eya~y?a~ \~rintr-un astfel de
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comportament nu va sus~ine~i cauza. Rog Poli~ia Comunitara sa
evacueze sala. Va rog sa evacua~i sala. Va cer 0 pauza de cinci minute,
suspendam ~edin~a cinci minute.

Va rog sa va lini~ti~i ca sa putem continua ~edin~a daca nu ve~i fi
evacua~i din sala, acum. Rog Poli~ia Comunitara sa evacueze sala,
acum.

Domnul consilier general Nedelcu Costel
Vis - a - vis de terasa demolata exista 0 alta SC NORMA care

func~ioneaza ~i chiar s-a extins pana in gardul care face separa~ia intre
trotuar ~i parc. Cea mai hazlie problema este urmatoarea: pe 9
octombrie 2008, petentul Voicu Nicolae a primit 0 in~tiin~are de la
Primaria sector 6 ca S.C. NORMA, deci societatea de vis - a - vis are
autoriza~ie de construc~ie emisa pe 28 decembrie 2008. E ca ~i cand ai
visa ca emite cineva 0 autoriza~ie cu 2 luni mai in urma. $i direc~ia
noastra de control a Primariei Generale, in acela~i raspuns, 0 pune ceva
mai jos, 29 octombrie. Pe scurt ca sa incheiem, legea trebuie sa fie
aplicata corect pentru toata lumea. Ori exista aceia amandoi acolo ca sa
terminam scandalul, ori atunci trebuie sa vedem ce legalitate are ~i
cealalta care se extinde continuu pana in trotuar. Mul~umesc.

Domnul consilier general Stan Ion
Domnule Primar, domnule Prefect, domnule pre~edinte de ~edin~a
doua probleme mi se par importante care trebuie aduse la cuno~tin~a,
atat dumneavoastra cat ~i celor prezen~i in sala. Acum cateva luni de zile
am pus ~i eu problema ridicarii unui monument pentru eroii Revolu~iei la
Universitate ~i mi-aduc aminte, daca stenograma ma contrazice e
posibil, am spus ca acele cruci ar trebui totu~i sa fie inlocuite de acolo,
sa venim cu un monument care sa fie reprezentativ pentru Revolu~ie, sa
facem un proiect, am recomandat atunci executivului, respectiv Direc~iei
Cultura din Primarie sa ne prezinte .... , sa face~i un concurs cu arti~tii
care se pricep la aceste lucruri, sa ne prezinte 0 macheta, sa marcam
intr-un fel ~i probabil ca ar putea fi efectuat acest proiect pana la 21
decembrie cand a inceput practic revolu~ia in Bucure~ti. Referitor la
problemele pe care Ie-au ridicat revolutionarii, vreau sa va aduc aminte
ca exista 0 hotarare data de Consiliu, ~u eram pre~edinte de ~edin~a. In
acea hotarare care nu este abrogata, Ie dadeam posibilitatea sa
inventarieze municipalitatea ni~te posibile spa~ii pentru 0 activitate pe
care sa 0 desfa~oare ace~ti revolu~ionari. Mi se pare ca aceasta hotarare
~i pe parcursul activita~ii domnului primar Videanu cat ~i acum, nu s-a
tinut cont de ea, nu s-a facut 0 inventariere sau sa se discute problemele
~are puteau sa rezolve aceasta problema, de fapt daca imi aduc aminte
era ~i 0 comisie care f~cea acest lucru ca sa fie viabil in cadrul
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Consiliului General. ~unt mai putin de acord cu ie~irile , sau altul,
este ~i vina noastra. In alta ordine de idei a~ vrea sa discut despre ONG-
urile care vin aici cu bannere, au venit ~i data trecuta ~i atunci am
solicitat Consiliului ~i am facut 0 promisiune domnilor de la aceste ONG-
uri civice privind Salvati Bucure~tiul, ca executivul sa aiba 0 discutie cu
cetatenii din zonele unde se presupune ca anumiti dezvoltatori imobiliari
vor sa construiasca P+22, P+25, este cazul acelor blocuri de langa
Ci~migiu. Cu acest lucru ~i eu sunt de acord, pentru ca nu numai ca ar
urati zona, acolo sunt ~i anumite obiective, sau anumite locuinte care au
un anumit plafon de Tna1timedar ar lua ~i lumina efectiva a parcului. In
aceste conditii cred ca ar trebui ca la anumite PUZ-uri pe care Ie facem
sa tinem cont ~i de cetatenii din zona, pentru ca daca tinem cont doar de
interesul unor dezvoltatori imobiliari 0 sa avem Tn permanenta un
diferendum cu cei care doresc altceva ~i care ne recomanda, sau sustin
acest altceva pe care noi, ori nu suntem Tn masura sa II Tntelegem la
valoarea respectiva, ori datorita unei grabe care ne caracterizeaza
bagam la sfar~i toate PUZ-urile acestea, 70,80 de PUZ-uri ~i din dorinta
de a scapa mai repede de ele Ie aprobam.

Ca ~i concluzie, cred ca a venit momentul ca sa tinem cont mai
mult de cetatenii Bucure~tiului care ne-au votat ~i mai putin de
dezvoltarorii imobiliari.

Domnul consilier general Murg Calin - presedinte de sedinta
Va aduc aminte respectuos totu~i ca exista 0 comisie pentru

spatiile pe Legea 341 ~i cu acest gen de presiuni nu se obtine nimic.

Domnul consilier general Mircea Valentin
Domnule Primar General am 0 interpelare depusa Tn data de 10

martie la Secretarul General, care trebuia sa va fi parvenit pana acum ~i
a~teptam un raspuns. Aceasta interpelare se refera, dupa ni~te semnale
din presa, la contracte cu firmele de avocatura Tncheiate de doua
administratii din subordinea Consiliului General ~i de asemenea din
subordinea Primarului General, deci a caror raspundere vine la aceste
doua institutii ~i este yorba de ALPAB ~i Administratia Cimitirelor $i
Crematoriilor Umane, dar Tnteleg ca nu aveti interpelarea Tnsa ea este
Tnregistrata oficial. Oricum daca nu 0 aveti am sa 0 citesc acum ca sa fie
mentionata ~i pe banda. Am solicitat Tn aceasta interpelare, sa
mentionati Tn cadrul Primariei Municipiului Bucure$ti ~i a celor doua
institutii ALPAB $i ACCU cu ce firme de avocatura, la ce data au fost
Tncheiate contractele de asistenta juridica, cuantumul onorariilor achitate
Tn intervalul iulie - 31 decembrie 2908, precum $i alocatia bugetara
prevazuta Tn proiectul de buget pe~~:L 2009. Pro,cedura de atribuire $i
altele aferente desfa~urarii acestej~·peDtru aceste contracte, motivele
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care au stat la baza Incheierii unor astfel de contracte, deoarece am
vazut In presa un numar imens de ore la administra~ii care nu cred ca
justifica 0 asemenea nevoie de asisten~a. Ca atare am solicitat In finalul
interpelarii §i un control al Primariei Municipiului Bucure§ti, al
dumneavoastra la aceste doua institu~ii. Nu am primit un raspuns pElna In
prezent. Ca atare am luat ini~iativa, §i va anun~ cu aceasta ocazie, de a
promova §i 0 hotarare de Consiliu General prin acre sa se constituie
comisii de analiza §i verificare In baza Legii nr. 215, art. 54 alin. 7, din
consilieri generali pentru cele doua institu~ii plus Administra~ia Strazilor §i
Administra~ia de Supraveghere a Animalelor, unde au fost semnalate
nereguli. Avem In acest moment informa~ii, nu avem date ca sa nota~i
nota acestui demers al meu, dar fiind yorba de institu~ii publice §i de bani
publici In subordinea §i raspunderea Consiliului General §i a Primarului
General trebuie sa intervenim In acest demers. Ca atare pana la proxima
§edin~a de Consiliu, totu§i poate avem §i raspunsul la interpelarea facuta
acum, rugamintea mea §i In plus pentru a Infiin~a aceste comisii este
nevoie ca executivul sa Intocmeasca rapoarte de specialitate aferente.
Rapoartele vor fi facute publice pentru toata lumea. Va mul~umesc.

Domnul consilier general Gorodea Tiberiu Silviu loan
Domnilor §i doamnelor colegi, domnule pre§edinte de §edin~a,

domnule Primar General sunt convins ca astazi colegii mei revolu~ionari
sunt In sala pentru ca dupa 20 de ani de la revolu~ie uitam ca astazi
Romania este libera datorita lor. Datorita lor §i acest ONG astazi poate
sa militeze liber §i vreau sa In~elegem pentru totdeauna ca ne sta In
putere sa solu~ionam §i problema lor. Ei sunt nedumeri~i dintr-un punct
de vedere, a func~ionat 0 comisie, am stat de yorba cu dan§ii, au trecut
ni§te dosare, unii dintre ei au ob~inut acel spa~iu comercial dar din
nefericire, datorita faptului ca el nu exista fizic nu a putut intra In posesia.
A§ ruga ca noua comisie §i dumneavoastra domnule Primar General sa
~ine~icont §i de lista aprobata Inainte de a prelua noi acest mandat §i
noua comisie sa nu Incurce lucrurile, adica cei care au deja trecute
dosarele prin comisie Intr-un regim de urgen~a §i sa gasim solu~ie. Am
discutat deja, era yorba de un teren pe care sa putem sa II punem la
dispozi~ia revolu~ionariior, sa construim pentru ca exista 0 lege §i dupa
cum §tim legea In Romania trebuie respectata este normal ca ei sa fie
nemul~umi~i astazi. Ii asigur de aici ca atat timp cat 0 sa fiu In Consiliul
General nu am sa permit niciodata nici unei persoane sa faca atac la
revolu~ia romana §i la noi cei care In 1989 am adus libertatea acestei
~ari. Mul~umesc.



Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Doamnelor ~i domnilor consilieri generali, domnule pre~edinte de

~edinia cateva puncte Tn legatura cu problemele ridicate Tn interpelari.
Pana acum am avut doua Tntalniri cu Secretarul de Stat pentru
problemele revoluiionarilor, au fost Tntalniri oficiale, au fost mai multe
Tntalniri neoficiale. Au cerut acela~i lucru. Cred ca trebuie sa participe ~i
Guvernul din punct de vedere financiar la dimensiunile monumentului
care se dore~te acolo. Cred cu tarie ca trebuie facut. Dupa ce se aproba
bugetul exista bani suportiv pentru partea de concursul de proiecte
pentru acest monument. In legatura cu starea de infraciionalitate
crescuta, pe langa eforturile facute de autoritatea publica pentru
meniinerea siguraniei, una dintre dimensiunile ei.

In legatura cu banii prevazuii Tn buget, sunt prevazuii pentru a
termina proiectul de dispecerat de care am discutat Tn a~a fel Tncat la
sfar~itul anului sper sa putem sa TIavem. Exista doua propuneri, prima
este de a construi ~i mi se pare puiin cam foriat, mai ales Tn aceste
momente iar a doua este yorba de 0 reamenajare fara eforturi financiare
foarte mari pentru a putea sa TIfacem functional la sfar~itul anului.

In legatura cu Tngrijirea spaiiilor ve~zi din Bucure~ti, veii primi 0
p(opun-ere cu caredaca d-umn-eavoastra veffi de a-cord t6tce In-seamntl
marile bulevarde, pentru ca despre aceasta a fost yorba Tn principal aici,
va rog sa fiii de acord sa treaca Tn administrarea ALPAB-ului, a~a cum
este normal, altfel 0 sa ne gasim Tn situaiia aceea destul de grea, B-dul
Vasile Milea. Intr-adevar a mai ramas spaiiu verde vreo 30 cm. Mai mult
decat atat aii constat ~i dumneavoastra ca de aceste spaiii verzi se trage
Tn toate direciiile ~i s-ar vrea sa existe responsabilitaii insulare din
diverse motive, chestiune cu care eu personal nu sunt de acord. Daca
Tmi asum responsabilitatea Tmpreuna cu administraiia care iine de
Consiliul General, atunci merg cu responsabilitatea pana la capat. Nu
stau sa Tmpart acum spaiii verzi pentru 0 serie Tntreaga de lucruri care
din punctul meu de vedere nu sunt normal a se desfa~ura Tntr-o activitate
a executivului. Putem sa stam de yorba dupa aceea oricand despre cum
arata aceste spaiii verzi preluate ~i daca au fost Tngrijite, dar pana atunci
vreau sa va spun, cu toata responsabilitatea, ca dorinia generala Tn
ultimii 20 de ani a fost sa se Tmparta tot patrimoniul privat, cu ghilimelele
de rigoare, ~i domeniul public al Bucure~tiului tocmai pentru a nu exista
nici un fel de control. Veii fi a~ezaii Tn faia raportului pe care II yom da
atunci cand va veni yorba de RADET, cand va veni yorba de sume
aruncate timp de 18 ani, aruncate Tntr-o gaura neagra care nu au produs
decat 0 serie Tntreaga de .

In legatura cu tramvaiele, astazi la orc~Ureieste penultima discuiie......•
cu BEI-ul, este yorba de 0 extinciie de credit, ~oo milioane de euro.
Domnul director general A~n cunoa~te acest lucru: Ideea principala este
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de pastrare a uzinei de tramvaie Bucure$ti, de un jumelaj Tntr-o societate
de tramvaie, care 0 fi aceea yom hotarTTmpreuna Tn a$a fel Tncat sa nu
atingem preturile exorbitante de doua milioane $i ceva pentru un tramvai,
$tiut fiind ca Bucure$tiul are nevoie Tnacest moment de 400 de tramvaie.
Nu cred ca 0 sa mai avem posibilitatea financiara vreodata sa facem
achizitie directa cu banii jos de 1000 de ma$ini, a$a cum am facut la
autobuz-. Gred cu tarieTn posibilitateaacestei Golaborari; fie un going
indvencer. Sigur ca dumneavoastra 0 sa fiti informati pas cu pas Tn
momentul cand se vor desfa$ura aceste lucruri.

In ceea ce prive$te memoriul cu acel domn cu terasa, eu am
Tnteles de la dumneavoastra domnule consilier general ca problema se
pune astfe I, de ce face celalalt terasa? A$ vrea sa Tntelegeti ca 0 serie
Tntreaga de inspectori de la sectorul 6 au primit mandatare, pentru ca nu
am suficienti inspectori ca sa acopar toate sectoarele, de a actiona
atunci cand este yorba de domeniul public, urmand ca Primaria Capitalei
sa valideze aceste lucruri, ceea ce s-a $i Tntamplat. Sunt de acord cu
dumneavoastra ca trebuie 0 masura egala $i pentru celalalt. Va rog sa
Tmi lasati datele, verificam $i data viitoare va raspund.

In legatura cu spatii1e pentru revolutionari, chestiunea sta Tn felul
urmator, eu a$ vrea sa rog pe toti care de a lungul timpului au dat
raspunsuri, sa dea raspunsurile complet. Noi suntem ni$te ipocriti, noi
am scos aceste spatii Tn anul 2000 $i s-a constituit AFI, spatiile
comerciale s-au dus la sectoare. Nimeni nu $tie ce s-a Tntamplat cu ele
la sectoare $i din cand Tn cand, cand moare cate unul care a detinut
aceste spatii cu chirie, de$i eu va raportez ca majoritatea sunt vandute
de catre sectoare, conform legii de atunci, apare cate unul, doua, trei,
patru, zece maximum spatii $i stam $i vorbim Tntotdeauna de ce nu s-a
facut un inventar. A$ vrea sa va spun ca nu s-a facut nici un inventar din
anul 2000 $i pana acum a fondului imobiliar. A$ vrea sa va spun
respectuos ca, creantele pe care Ie are Primaria Tn acest moment sunt
de aproape 800 mil. euro, neTncasari la buget din chirii. Aceasta suma se
plimba an de an $i a dat 0 dimensiune financiara puternica, un miliard
patru sute $i ceva de milioane de RON. E mult, e putin? Eu cred ca este
mult. Inainte de a Tncepe $edinta discutam cu cativa colegi ai
dumneavoastra $i cu domnul prefect despre modalitatea de a actiona, de
a vinde aceste creante $i de a Tncasa macar jumatate, daca este posibil.
Multe dintre ele s-au prescris, ele Tnsa an de an apar pe hartie ca
neTncasari, nu ca neurmarire a contractelor, $i la acestea se adauga 0
serie Tntreaga de alte lucruri care nu fac obiectul interpelarilor de astazi.

In legatura cu contractele cu avocatii, cunosc aceasta interpelare.
V-a ajuns raspunsul pentru parcarile DALLI, domnul consilier general?
Nu v-a ajuns, raspunsul I-am semnat este redactat, are cel putin 10 zile
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de cand I-am trimis catre dumneavoastra cu po;;ta interna. Avem 0
forma~ie de po;;ta interna care alearga toata ziua.

In legatura cu contractele cu avoca~ii, au fost acreditari in urma
unei analize facute din punct de vedere legal la nivelul Primarie
Generale, urmand ca ei sa faca acelea;;i lucruri la nivelul Administra~iei
Cimitirelor ;;i Administra~iei Parcurilor. A;; vrea sa ;;ti~i ca nu s-a cheltuit
nici un ban pana acum. A;; vrea sa ;;ti~i ca ac~iunea a fost pro bono. A;;
vrea sa va spun ca, contractul, a;;a cum scrie in el nu este de un milion
de euro, domnul consilier general ;;i este de 100 de euro, tocmai pentru
ca a fost 0 ac~iune pro bono. 0 sa va raspundem cu date ;;i cu numarul
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doi directori au gasit acolo organiza~iile, dupa cum bine ;;ti~i, iar acestea
au inceput sa ac~ioneze impotriva lor. A~i pus intrebarea, de ce era
nevoie? Pentru ca juristul de acolo care a fost destituit, de la cimitire, 0
data cu destituirea nu a mai existat nici un fel de posibilitate de aparare a
organiza~iei Administra~iei Cimitirelor. Ce vroia~i sa fac? Sa las oamenii
care nu au verbul juridic la indemana sa se apere? Deci, felul cum au
facut aceste lucruri Ie ve~i primi scrise pe hartie, pe contractele
respective. A;; vrea sa va spun insa, ca sunt u;;or dezamagit pentru
faptul ca atunci cand au inceput sa devualeze 0 serie intreaga de ac~iuni
petrecute de a lungul timpului acolo, ;;i nu este momentul sa discut aici
despre ele, a fost 0 reac~ie inversa din partea unora dintre domnii
consilieri. La urma urmei, domnilor consilieri, vin ;;i va intreb respectuos.
Ce dori~i? Dori~i sa ;;ti~i a;;a cum a fost ;;i daca putem sa facem ceva sa
facem ceea ce trebuie sa facem, din punct de vedere legal, sau dori~i sa
frecam ridichea in continuare, celor doi directori pentru ca sa cedeze ;;i
sa vina al~ii? Daca cineva dore;;te acest lucru se in;;eala. Cu respectarea
legalita~ii ;;i cu prezentarea dovezilor evidente, sa ;;ti~ica mie nu imi este
indiferent faptul ca 0 serie intreaga de informa~ii de acolo nu au fost
vazute decat de Curtea de Conturi, atat.

In legatura cu comisiile Consiliului, pe care Ie propune~i sunt bine
venite. Problema este in felul urmator, sa lasam sa se termine controlul
Cur~ii de Conturi, dupa care ;;i baza~i pe elementele Cur~ii de Conturi
aceste comisii pot sa faca toate controalele pe care doresc sa Ie faca, ;;i
a;;a mi se pare normal sa fie. Va mul~umesc.

Domnul consilier general Mircea Valentin
Domnul Primar General, eu nu am facut aici decat sa sesizez un

aspect, de altfel vazut ;;i in presa, faptul ca sunt contracte pe sume
foarte mari. Domnul Primar, nu este 100 de euro, ci 0 100 de euro pe
ora. E cu totul altceva. Am vazut ;;i eu la unii ziari;;ti, care sunt mai bine
informati decat noi, aceste documente, ele exista, credeti-ma 20.000
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euro pe luna la ACCU, este SCriS negru pe alb. Va spun trebuie sa
verificati aceste aspecte.

Domnul Primar General Sarin Mircea Oprescu
Eu am bagat la cap ceea ce ati spus.

Domnul consilier general Mircea Valentin
Nimeni nu Ie ~tie pe toate, nici eu, dar atentie la ceea ce se

Intampla acolo ca Imi este teama ca se sifoneaza ni~te bani ~i este u~or
sa a faci la modul acesta. De ce, a administratie cu cateva sute de
angajati, cheltuie lunar un buget pe care a companie, a corporatie cu
zeci de mii de angajati nu II are pe cheltuieli juridice. Este a diferenta
mult prea mare, bate la ochi, deci nu e pro bono, adica gratuit ci pe bani
foarte mul\i. Acum daca s-au cheltuit sau nu este altceva. Exista
contracte In acest sens, noi trebuie macar sa prevenim aceasta drenare
de fonduri catre a anumita firma de avocatura. $i legat de comisiile
respective, poate ca aveti dreptate, dar Curtea de Conturi dupa ce
pleaca sanctioneaza acele institutii ~i se rasfrang ~i asupra noastra. Noi
Incercam mergand acolo, fiindca avem a raspundere asupra acestor
administratii, raspundem pentru ei, sa prevenim. Curtea de Conturi poate
sta acolo luni de zile, chiar au spus ca sunt destul de ocupati In aceasta
perioada ~i nu vor veni imediat. E bine ca vin ~i ei dar Consiliul are
obliga\ia sa verifice ceea ce este In subordinea sa. Deci, va rag sa fiti de
acord cu acest demers.

Domnul Primar General Sarin Mircea Oprescu
Vreau sa va spun un lucru, domnul consilier general, Curtea de

Conturi nu va veni, ea este acolo. Ea este Intotdeauna unde trebuie, la
timpul potrivit, etc.

Domnul consilier general Giugula Mihai Doru
Domnule Primar General, ceea ce spune colegul meu este

adevarat, acela~i lucru se Intampla ~i la Direc\ia de Transporturi. Exista
contracte de avocatura, semnate cu firme de avocatura, cu ~tampila
Directiei Juridic, Contencios ~i probabil ca sunt fara aprobarea
dumneavoastra. Eu din cate ~tiu Consiliul General nu a angajat
niciodata, sau nu a dat nici a hotarare de angajare a unor firme de
avocatura. Cum I~i permite directorul Direc\iei Juridice sa semneze, sa
puna ~tampila de reprezentare In numele dumneavoastra In fa\a
instantelor de judecata, a Primarie Capitalei ~i a Consiliului General. Va
rog frumos sa ne prezentati ~i noua, luati-o ca a interpelare, de ce
domnul lordache I~i permite sa faca asemenea lucruri?\ t; "\-G ' , \
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Oomnul consilier general Stan Ion
Oomnule Primar, referitor la Administratia Cimitirelor, fara Indoiala

ca vrem sa vedem ce se Intampla acolo, dar eu vreau sa va Intreb de
cand ati preluat mandatul dumneavoastra ~titi ca jurist acolo era un
domn ~i ca sotia dansului avea 0 functie la Prefectura?

Oomnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
A avut.

Oomnul consilier general Stan Ion
Oar ~tiati de asta, nu?

Oamnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
$tiam.

Oomnul consilier general Stan Ion
Pai atunci ~i de aia au ajuns greu documentele la noi. Asta vroiam

sa spun, daca ati ~tiu Inseamna ca sunteti bine informat.

Oomnul consilier general Murg Calin - presedinte de sedinta
Cu aceasta, punctul interpelari sper ca a luat sfar~it ~i intram pe

ordinea de zi. Urmeaza luarile de cuvant, dupa cum ~titi sunt doua luari
de cuvant, primul este domnul Nicolae Radulescu Oobrogea, care este
pre~edintele Fundatiei ECO CIVICA, trei minute.

Oomnul Radulescu Oobrogea Nicolae - presedinte Fundatia ECO
CIVICA

Buna ziua, am sa ma refer In principal la PUZ-ul legat de
Oambovita Center. Inainte Insa a~ fi vrut sa va spun ca pe zi ce trece
gradul de sanatate al bucure~tEmilor se prabu~e~te, statisticile nationale
~i mondiale 0 dovedesc cu prisosinta. Unul din motivele pentru care se
intampla aceste lucruri este lipsa robinetelor de oxigen. Aceste robinete
de oxigen sunt de fapt spatii1e verzi ~i arborii de pe ele. Uniunea
Europeana ne-a recomandat respectarea legislatiei sale ~i prin
Ordonanta nr. 114 ne indica c1ar ca sub pragul de 26 mp. pe cap de
iocuitar de spatii verzi asistarn la 0 prabu~ire a indicelui de sanatate,
care este redat in ni~te statistici aproape sinistre de catre Institutul de
Sanatate Publica. Bucure~tenii mor cu cel putin 5 ani mai repede decat
media pe tara. Eu cred ca aceasta cifra spune multe.

Referindu-ma la proiectul respectiv a~ accentua pe aspectul legat
de modificarea freaticului. Cinci etaje sapate sub nivelul solului
inseamna mari perturbari ale mediului inconjurator. Avem antecedente
foarte palpabile, inclu\ In fundatia Primariei Capitalei care este\,,~
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imersata Tn apa de cand s-a construit blocul BANCOREX. Avem alte
situa~ii, cum sunt cele de la Parcul Circului unde a secat un lac din cauza
unei construc~ii ilegale, a~ spune eu. Aici a fost un teren de sport, mai
~ine cont cineva? Acolo nu s-a facut studiu de impact, era obligatoriu
conform Legii 86/2000, ca sa existe un studiu de impact mai ales cand
este yorba de 9,2 ha. ~i cand se ocupa un spa~iu verde important, care
conform Regulamentului de Urbanism nu ar trebui sa fie betonat. Nu a
existat, de fapt acordul de mediu. Nu a existat 0 consultare publica
legala Tn acest caz. Arborii care au fost ra~i nu au fost planta~i Tn
compensa~ie conform Hotararii C.G.M.B. nr. 10/2001. Consider ca
ridicarea acestui proiect Tntr-un loc din mijlocul Bucure~tiului va afecta
mult c1adirile din jur ~i toate construc~iile pe raza de 1 km. ~i ca proiectul
trebuie ori reconsiderat, ori trebuie ca Tn locul lui sa se materializeze un
parc a~a cum a fost Tnainte. Va mul~umesc.

Domnul consilier general Murg Calin - presedinte de sedinta
Are cuvantul domnul Nicu~or Dan, care este pre~edintele

Asocia~iei Salva~i Bucure~tiul, trei minute te rog.

Domnul Nicusor Dan - presedintele Asociatiei Salvati Bucurestiul
Domnilor ~i domnilor consilieri mul~umesc ca mi-a~i dat cuvantul.

Relativ la Dambovi~a Center dumneavoastra ave~i de judecat
oportunitatea ~i legalitatea. Nu ~tiu daca este oportun ca 20.000 -
30.000 de autoturisme Tn plus sa vina Tntr-o zona care este deja
supraaglomerata. In al doilea rand ceea ce spune Uniunea Arhitec~ilor
Tntr-un document nu este normal, uita~i-va la strazile din Bucure~ti care
sunt pustii din cauza ca tot comer~ul de lux este preluat de mall-uri .

..... po~iune de 1 km. care poate fi folosita ~i este exact cea de
langa Complexul Dambovi~a Center. Exista ~i un proiect facut de
Facultatea de Peisagistica sa se amenajeze malul. Daca votam acest
PUZ ratam aceasta oportunitate.

Legat de legalitate, acest proiect Tn felul Tn care este scris acum
are trei ilegalita~i majore. In primul rand va arat aici doua planuri, planul
acesta este cel aprobat prin Legea 122/2007 prin care s-a semnat ultimul
amendament la contractul de parteneriat public-privat Tntre statui roman
si dezvoltatorul privat, iar acesta este proiectul care vi se prezinta astazi
spre a fi aprobat prin PUZ. Cele doua proiecte sunt diferite ceea ce este
ilegal. Deci, daca vota~i acest PUZ ve~i contrazice Legea 122/2007. In al
doilea rand aceasta este 0 schi~a dupa PUG, Tnsa rezolu~ia nu este
foarte buna, dar pe PUG se vede ca zona aceasta este verde, deci
vede~i al treilea turn calca jumatate pe zona verde ceea ce contrazice
Ordonan~a nr. 114 care corecteaza legea mediului. $i Tn al treilea rand
exista Hotararea C.G.M.B. nr. 66 care stabile~te criteriile pentru locurile
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de parcare. Acest complex are 16 ha. de spatii comerciale ~i 24 ha. de
alte spatii, un calcul spune ca ar trebui 12.000 locuri de parcare ~iel are
numai 4.500. Acestea sunt ilegalitatile majore, In opinia noastra ~i am
Incheiat aici cu Dambovita Center dar permiteti-mi va rog 0 fraza. Sunt
mai multe PUZ-uri pe ordinea de zi majoritatea dintre ele sunt In zone
protejate. Ce Inseamna ca dam derogari de la nivelul de Inaltime In zone
protejate? Inseamna ca proprietarul unei case care ~tie ca a~e 0 casa cu
un etaj ~i poate obtine derogare la patru etaje, are toata intentia sa 0
demoleze ~i va las aici ni~te poze, puteti sa vedeti cum arata casele din
Bucure~ti din cauza acestei presiuni imobiliare. Va multl,!rlJ.~sg.O_~()alitie
de 37 deONG~-u-ria semnafPactul pentru Bucure~tT ~i v-i I-a Inaintat.
Majoritatea dintre dumneavoastra I-ati semnat In campania electorala.
Unele partide au luat din el cu copy paste, foarte bine ca s-a Intamplat,
dar In coalitia aceasta In numele careia eu vorbesc cateodata sunt
oameni care au doctorat In urbanism, altii care au doctorate In
peisagistica, altii care au doctorate In arhitectura la Universitati
prestigioase din strainatate.

Domnul consilier general Murg Calin - presedinte de sedinta
Este domnul Patra~cu In sala?

Domnul consilier general Meran Dan
Domnule pre~edinte, domnule Primar General, liberalii nu vad

nimic peiorativ In sensul cuvantului afaceri, ba din potriva, dar aceasta
este prea gogo nata. Dambovita Center este 0 afacere prea
damboviteana. Nu 0 sa vreau sa aplic la bunul dumneavoastra simt pe
care II aveti cu totii, dar vreau sa va spun ca, Inainte de ce a spus
domnul antevorbitor, ca acolo sunt 4.500 de locuri de parcare ~i ar trebui
12.000 ~ichiar 4.500 de locuri de parcare, 4.500 de vehicule nu ~tiu cum
vor aflui ~i deflui de acolo, puteti sa Imi spuneti dumneavoastra. Nu vad
cum am putea sa construim In centrul Bucure~tiului, care ~i a~a este rup
In doua, trei blocuri de peste 30 etaje ~i acesta este apelul meu la bunul
simt. Oar hai sa mergem formal, manopera asta nici macar nu este bine
facuta ~i cer domnului proaspat prefect sa faca, ca ~i reprezentant al
Guvernului, 0 verificare la Agentia de Mediu. Ce spune avizul Agentiei de
Mediu, agentie guvernamentala? Practic ne spune ca acolo nu trebuie
aviz de mediu, deci nu avem studiu de impact de nici un fel, al apelor
freatice, a ce vreti dumneavoastra ~i noua pentru aceasta mega-
construetie ~i mega-afacere ni se spune, de parca ar fi 0 casa de P+3, ca
apele reziduale ~i apele pluviale vor fi deversate In canalizare ~i ca In
speta nu ne trebuie aviz de mediu. Va rog, domnule prefect sa 0 chemati
pe aceasta doamna Saceanu, care a semnat acest aviz, sa dea de ~tire
cum s-a putut acest lucru ~i sa \aspunda In .fal.?-n'~astra. Nu va mai spun
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domnule Primar General, ~i va rog sa nu va asumati acest proiect, ca ~i
noi avem vina noastra, acolo nu s-a facut nici un fel de studiu de
circulatie ~i se spune a~a, da domne, sunt 4.500 de locuri de parcare
conform unei norme, dar nu ne spune nimeni cum vin ma~inile alea
acolo ~i cum pleaca. Pe $tirbei Voda care este blocat, pe Splai sau pe
Calea Plevnei, nu se spune. De aceasta ar trebui sa luam ~i noi masuri
domnule Primar General Tn ograda noastra. Va multumesc ~i 0
propunere pe care 0 sa 0 fac la punctul respectiv domnule pre~edinte de
~edinta, PNL va cere vot nominal la acest proiect ca sa vada ~i
bucure~tenii cine este pentru, sau Tmpotriva acestui proiect.

Domnul consilier general Tica Horatiu
Ma bucur ca a venit ~i domnul Patra~cu Tn sala ~i chiar 0 sa TI

rugam sa ne spuna cateva cuvinte pe marginea proiectului. Dincolo de
celelalte aprecieri, chiar vreau sa II informez pe colegul de la PNL, vad
ca s-a schimbat acolo putin optica. Acest proiect a fost initiat Tn
guvernarea Tariceanu. Patru ani guvernarea Tariceanu a sustinut acest
proiect, daca erati Tmpotriva de ce nu ati reziliat contractu!. Este un
parteneriat public-privat al Ministerului Dezvoltarii, care a fost condus de
dumneavoastra. Inteleg acum ca noua schimbare de la Bucure~ti, unde
a ajuns domnul Chiliman, are vrea sa candideze la Primaria Capitalei
peste patru ani, a schimbat putin viziunea. Ca sa Ti raspund ~i domnului
Dobrogea de la ECO CIVICA, sa Ii multumeasca domnului Chiliman
pentru acele spatii verzi distruse, pentru ca restituirile pe Legea 18 Tn
zone verzi, Tn Pepiniera Baneasa ~i Tn alte zone, au fost facute de
domnia sa. Va multumesc.

Domnul consilier general Purcarea Sorin
De~i am sa Ti raspund direct domnului Tica, a~ vrea sa Ti informez

~i pe ceilalti colegi ca ceea ce am ridicat noi ca problematica aici nu tine
Tn niciun fel nici de oportunitate, nici de dorinta noastra sau a guvernului
Tariceanu de a realiza acest proiect. Acea dorinta a existat, ea ramane,
sa dea dumnezeu guvernul Boc sa 0 duca la bun sfar~it. Problema pe
care noi 0 ridicam este de legalitate ~i de avize pe care guvernul
Tariceanu nu Ie putea prevedea printr-o hotarare de guvern. Este yorba
de un studiu de impact asupra mediului. S-a facut aici vorbire de cinci
etaje sapate sub pamant ~i de alte 34 ridicate deasupra pamantului. Este
yorba de un flux de autovehicule, care nu s-a determinat daca poate fi
absorbit de strazile din jur. Ceea ce am vazut noi ca autorizatie de mediu
este pur ~i simplu 0 comunicare a Agentiei de Mediu catre Dambovita
Center, Tncare se spune urmatorul lucru ~i va informez domnule Primar
General ca formularea este urmatoarea: avand Tnvedere ca urmeaza ca
acest proiect sa fie supus aprobarii fara autorizatie de mediu va
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comunicam urmatoarele. Cine a decis ca acest proiect sa fie supus
aprobarji- -fara--autoriza~ie de -mediu? $i daca este normal caun
asemenea proiect, cu un a~a mare impact asupra mediului sa fie supus
aprobarii fara autorizatie de mediu, va las pe dumneavoastra sa hotarati.
Raspunsul a fost dat numai domnului Tica ~i colegilor, dar Tnacela~i tim'p
grupul de consilieri PNL va roaga sa votati Tmpotriva acestui proiect. Va
mu1tumesc.

Domnul consilier general Murg Calin - presedinte de sedinta
Este Tnsala domnul Arhitect $ef.

Domnul consilier general Stan Ion
Domnule pre~edinte, domnule primar initial aici era vorba doar de

Casa Radio, la vremea respectiva, sa faca un parteneriat public - privat
~i un busines center, aceasta s-a extins Tn ultimii ani, acum trei - patru
ani s-a extins aceasta posibilitate de a se face pe 9 ha. Eu Tntreb, de ce
nu facem un parc de distractii acolo, pe cele 9 ha.? Sa ramana partea
initiala cum s-a stabilit Tntr-o prima faza, Casa Radio pentru busines
center ~i Tn spate sa facem un parc de distractii, pentru ca avem copii,
Tmpanat ~i cu spatii verzi, cu pomi cum este Praterul TnAustria, sau cum
sunt ~i alte parcuri. Dupa parerea mea, mi se pare ca nu facem decat sa
mai cream 0 posibilitate de disputa aici Tn consiliu cu aceste blocuri de
treizeci ~i ceva de etaje. Cu atat mai mult cu cat Tnteleg, din expunerile
colegilor ca nu este nici un aviz de la mediu, de fapt mediul ne face 0
recomandare ca nu este nevoie de avizul lor. Atunci ne Tntrebam daca
mai avem nevoie de Agentia de Mediu? Sunt ni~te paradoxuri pe care
noi nu Ie Tntelegem ~i PSD v-a vota Tmpotriva, aceasta am vrut sa va
spun.

Domnul Patrascu Gheorghe - Arhitect Sef
Am participat de la Tnceputul initierii acestui proiect Tn calitate de

director general la Directia Urbanism ~i Amenajarea Teritoriului. Proiectul
a debutat Tn 2003, a avut 0 istorie foarte lunga. Este Tntr-adevar un
proiect de parteneriat public - privat, Tntre Guvernul Romaniei ~i 0
entitate privata, interesele Guvernului fiind reprezentate de Compania
Nationala de Investitii. Proiectul initial avea 0 dezvoltare ceva mai
redusa, Tnsa contractu I initial a fost contestat Tn momentul schimbarii
Guvernului, Tn 2005, Tn ideea ca autoritatea publica ca~tiga prea putin.
De fapt cam aceasta era esenta Tn acest proiect. In aceste conditii ~i
avand Tn vedere ~i faptul ca investitorul selectat la acea vreme nu
demonstra suficienta capacitate Tn a dezvolta proiectul de Tndata, a~a
cum prevedea contractul, s-a trecut la.G- renegociere. In urma acestor
renegocieri ~i pe baza studiilor econohlLGecare, s~au facut, s-a acceptat
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aceasta abgradare a proiectului Tn a~a fel Tncat el sa devina rentabil ~i
prin acest fapt ~i beneficiul autoritatii publice a crescut semnificativ, Tn
sensul ca procentul din venituri a fost marit, s-a obtinut 0 clad ire
guvernamentala, nu mai retin exact dimensiunile. Toate aceste lucruri de
fapt sunt evaluate Tn planul de management. Va asigur ca din punct de
vedere strict al legalitatii contractului public - privat ~i al aprecierilor din
punct de vedere economic, ele sunt corecte. Sigur ca este de discutat,
poate asupra impactului asupra zonei, dar avand Tn vedere ca absolut
toate avizele emise legal confirma ca acest proiect se poate realiza nu
cred ca suntem Tn masura sa II refuzam fara argumente. Ar fi de facut
cateva comentarii asupra unor afirmatii pe care Ie-am auzit. Autoritatea
de Mediu a considerat ca nu este nevoie de studiu de impact, deci este 0
problema a autoritatii. Din punct de vedere legal proiectul a Tndeplinit
conditiile. Pe de alta parte afirmatiile privind impactul asupra solului, prin
faptul ca se escaveaza profund, exista studii suficient de fundamentate,
Ie-am consultat care iau masuri Tn acest sens. De fapt din punct de
vedere strict tehnic este un proiect foarte serios, pentru ca Tn calitate de
director Tn Ministerul Dezvoltarii am avut ca atributie de a urmarii partea
tehnica. Din punct de vedere al circulatiei, exista de asemenea un studiu
de trafic care demonstreaza ca investitia este suportabila din acest punct
de vedere. Sigur, aici ar fi un alt aspect de discutat, Tn ce masura
autoritate publica centrala, deci un minister, guvernul printr-un minister
dezvolta un asemenea proiect pe teritoriu\ municipiului Bucure~ti. Poate
ca aici ar trebui sa actionam, Tnsensu I ca absolut toate teritoriile care tin
de-aElmiAistfatia eentrala Tnmunicipiul 8ucure~tj-sa-fietrecute, a~a-cum
este normal Tnadministrarea unitatii administrativ - teritoriale pe care se
afla, respectiv municipiul Bucure~ti. Aceasta este 0 mare problema care
Tnviitor ar trebui rezolvata, dar avand Tnvedere ca proiectul a fost lansat
Tn2003, conform normelor ~i procedurilor legale de atunci nu vad nici un
motiv obiectiv de a refuza acest proiect.

Domnul consilier general Mircea Valentin
Stimati colegi, eu nu Tnteleg PNL-ul Tnacest moment, ori este Tntr-o

campanie de imagine, ori are mai multe personalitati. Inteleg ca sunt
argumente pro ~i contra de a vota sau nu acest proiect, dar PNL-ul a
sustinut proiectul cand era la guvernare, 0 lege din 2007 cand era
guvernul Tariceanu, acum Tnopozitie gande~te cu 0 alta minte, gande~te
cu 0 alta personalitate ~i cred ca nu este Tn regula. A~ face un
comentariu general legat de Tnver~unarea pe PUZ-uri. Stimati colegi ~i
stimati invitati din public, planurile de urbanism aprobate Tnaceasta sala
nu confera drepturi, acest lucru este scris TIl.J§.geaurbanismului ~i este
mentionat Tn fiecare hotarare prin care se aproe~,un plan de urbanism.
Drepturile, adica dreptul de a construi efectiv este acordat Tntotdeauna
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de primariile de sector. La noi daca vine 0 documenta~ie care are avizele
necesare, bune sau rele, acel proiect va trebui sa fie votat. Apropo de
Dambovi~a Center, colegii din PNL vor fi din nou duplicitari fiindca
aceasta autoriza~ie de construc~ie se va elibera, daca se va ajunge pana
acolo, de primarul sectorului 1, domnul Chiliman. Dansul iara~i 0 da spre
Consiliul General ~i nu este In regula, lua~i-va raspunderea.

Domnul consilier general Stan Ion
Domnule pre~edinte vreau sa Ii atrag aten~ia colegului nostru

Valentin ca ~i Legea 215 ne da dreptul sa votam pentru, contra sau sa
ne ab~inem. In aceste condi~ii noi ne-am spus punctul de vedere ~i vreau
sa va spun ca este un punct de vedere destul de corect. Deci, vom vota
Impotriva.

Domnul consilier general Meran Dan
Vroiam sa Ii dau 0 replica colegului nostru, Mircea Valentin. Nu

poate domnul primar Chiliman sa fie decat fo~at sa semneze 0
asemenea autoriza~ie de construc~ie In masura In care dumneavoastra
de la PD astazi 0 sa vota~i aceasta monstruozitate. Va mul~umesc.

Domnul consilier general Murg Calin - presedinte de sedinta
Trecem la primul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare

privind alegerea pre~edintelui de ~edinta a Consiliului General al
Municipiului Bucure~ti pe perioada 30.03 - 29.06.2009.

Domnul consilier general Popa Grigore loan
II propun pe domnul Calin Murg.

Domnul consilier general Murg Calin - presedinte de sedinta
Mai sunt ~i alte propuneri? Daca nu mai sunt alte propuneri va

supun la vot proiectul de hotarare.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? a voturi,

ab~ineri? a voturi.
Va mul~umesc pentru Incredere ~i va promit ca nu 0 sa va

dezamagesc nici In continuare.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind incetarea mandatului de consilier din cadrul Consiliului
General al Municipiului Bucure~ti al domnului Atanasoaiei Mihai
Cristian ~i vacantarea unui post de consilier din cadrul Consiliului
General al Municipiului Bucure~ti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? a voturi,
ab~ineri? 1 vot (Budulan P.)
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Acest proiect a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind Incetarea mandatului de consilier din cadrul Consiliului
General al Municipiului Bucure§ti al domnului Georgescu Bogdan
Cristian §i vacantarea unui post de consilier din cadrul Consiliului
General al Municipiului Bucure§ti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 1 vot (Duta N.),
abtineri? 0 voturi.

Acest proiect a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind Incetarea mandatului de consilier din cadrul Consiliului
General al Municipiului Bucure§ti al doamnei Campurean Mariana §i
vacantarea unui post de consilier din cadrul Consiliului General al
Municipiului Bucure§ti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acest proiect a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind Incetarea mandatului de consilier din cadrul Consiliului
General al Municipiului Bucure§ti al domnului Becheanu Mihai
Bogdan §i vacantarea unui post de consilier din cadrul Consiliului
General al Municipiului Bucure§ti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi,
abtineri? 1 vot (Mircea V.).

Acest proiect a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare
privind validarea domnului Pop Romeo Teodor In funclia de
consilier din cadrul Consiliului General al Municipiului Bucure§ti.

Rog Comisia de validare sa consulte dosarul.

Domnul consilier general Mircea Valentin
Proces verbal Incheiat astazi 30.03.2009 referitor la validarea

mandatului de consilier al domnului Pop Romeo Teodor. AVElnd In
vedere demisia domnului Atanasoaiei Mihai Cristian din functia de
consilier In cadrul Consiliului General al Municipiului Bucure§ti, analizand
adresa PD-L nr. 27/27.03.2009 prin care se propune validarea domnului
Pop Romeo Teodor pe locul ramas vacant, Comisia de validare In
temeiul art. 33 din Legea nr. 215/20QJqJ,rivind, administratia publica
locala, republicata, cu modificarile §i co·~pl.rt,ar~~ '6l~..erioare constata ca
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sunt intrunite conditiile de legalitate pentru validarea mandatului de
consilier al domnului Pop Romeo Teodor.

Domnul consilier general Murg Calin - presedinte de sedinta
Va supun la vat proiectul de hotarare privind validarea domnului

Pop Romeo Teodor in functia de consilier din cadrul Consiliului General
al Municipiului Bucure§ti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acest proiect a fast adoptat.
Domnul Pop va rag sa depuneti juramantul.

Domnul Pop Romeo Teodor
"Jur sa respect Constitutia §i legile tarii §i sa fac, cu buna credinta,

tot ceea ce sta in puterile §i priceperea mea pentru binele locuitorilor
Municipiului Bucure§ti. A§a sa imi ajute Dumnezeu!"

Domnul consilier general Murg Calin - presedinte de sedinta
Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare

privind validarea doamnei Sitaru Janina in functia de consilier din
cadrui Consiiiuiui Generai ai iViunicipiuiui Bucure§ti.

Rag Comisia de validare sa consulte dosarul.

Domnul consilier general Mircea Valentin
Proces verbal incheiat astazi 30.03.2009 referitor la validarea

mandatului de consilier al doamnei Sitaru Janina Mirela. Avand in vedere
demisia doamnei Campurean Mariana din functia de consilier in cadrul
Consiliului General al Municipiului Bucure§ti, analizand adresa PSD nr.
66/26.03.2009 prin care se propune validarea doamnei Sitaru Janina
Mirela pe locul ramas vacant, Comisia de validare in temeiul art. 33 din
Legea nr. 215/2001 privind administratia publica locala, republicata, cu
modificarile §i completarile ulterioare constata ca sunt intrunite conditiile
de legalitate pentru valida rea mandatului de consilier al doamnei Sitaru
Janina Mirela.

Domnul consilier general Murg Calin - presedinte de sedinta
Va spun la vat proiectul de hotarare privind validarea doamnei

Sitaru Janina In functia de consilier din cadrul Consiliului General al
Municipiului Bucure§ti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acest proiect a fast adoptat.
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Doamna Sitaru va rag sa depuneti juramantul.

Doamna Sitaru Janina Mirela
"Jur sa respect Constitutia ~i legile tarii ~i sa fac, cu buna credinta,

tot ceea ce sta In puterile ~i priceperea mea pentru binele locuitorilor
Municipiului Bucure~ti. A~a sa Imi ajute Dumnezeu!"

Domnul consilier general Murg Calin - presedinte de sedinta
Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi proiect de hotarare

privind validarea domnului Popescu Costin Adrian in functia de
consilier din cadrul Consiliului General al Municipiului Bucure!;)ti.

Rog Comisia de validare sa consulte dosarul.

Domnul consilier general Mircea Valentin
Proces verbal Incheiat astazi 30.03.2009 referitor la validarea

mandatului de consilier al domnului Popescu Costin Adrian. Avand In
vedere demisia domnului Georgescu Bogdan din functia de consilier In
cadrul Consiliului General al Municipiului Bucure~ti, analizand adresa
PSD nr. 67/26.03.2009 prin care se propune validarea domnului
Popescu Costin Adrian pe locul ramas vacant, Comisia de validare In
temeiul art. 33 din Legea nr. 215/2001 privind administratia publica
locala, republicata, cu modificarile ~icompletarile ulterioare constata ca
sunt Intrunite conditiile de legalitate pentru validarea mandatului de
consilier al domnului Popescu Costin Adrian

Domnul consilier general Murg Calin - presedinte de sedinta
Va spun la vot proiectul de hotarare privind validarea domnului

Popescu Costin Adrian In functia de consilier din cadrul Consiliului
General al Municipiului Bucure~ti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acest proiect a fost adoptat.

Domnul Popescu Costin Adrian
"Jur sa respect constitutia ~i legile tarii ~i sa fac cu buna credinta

tot ceea ce sta In puterile ~i priceperea mea pentru binele locuitorilor
Municipiului Bucure~ti. A~a sa imi ajute Dumnezeu".

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare

privind validarea domnului Badulescu Aurelian in functia de
consilier din cadrul Consiliului Gener~t~'I:"~un~ciPiUIJJiBucure~ti.
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Domnul consilier general Mircea Valentin
Raportul comisiei de validare, proces-verbal Incheiat astazi 30

martie 2009 referitor la validarea mandatului de consilier a domnului
Badulescu Aurelian. Avand In vedere demisia domnului Becheanu Mihai
Bogdan din functia de consilier din cadrul Consiliului General al
municipiului Bucure~ti,analizand adresa Partidului Noua Generatie
Cre~tin Democrat nr. 5/25.03.2009 prin care se propune validarea
domnului Badulescu Aurelian pe locul ramas vacant, Comisia de validare
In temeiul art. 33 din Legea nr. 215/2001 privind administratia publica
locala, republicata, cu modificarile ~i completarile ulterioare, constata ca
sunt Intrunite conditiile de legalitate pentru validarea mandatului de
consilier a domnului Badulescu Aurelian.

Domnul consilier general Murg Calin - presedinte de sedinta
Va spun la vot proiectul de hotarare privind validarea domnului

Badulescu Aurelian In functia de consilier din cadrul Consiliului General
al Municipiului Bucure~ti.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Acestproiect .afost adoptat.

Domnul Badulescu Aurelian
"Jur sa respect constitutia ~i legile tarii ~i sa fac cu buna credinta

tot ceea ce sta In puterile ~i priceperea mea pentru binele locuitorilor
Municipiului Bucure~ti. A~a sa Imi ajute Dumnezeu".

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare

pentru modificarea Hotararii C.G.M.B. nr. 227/2008 privind stabilirea
nivelurilor impozitelor §i taxelor locale in Municipiului Bucure§ti,
pentru anul 2009.

Cine este pentru?O voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? majoritate
de voturi.

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

- la ora 15.15 doamna consilier Cosma Maria Roxana a plecat -
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind stabilirea pre'urilor medii ale produselor agricole pentru
Municipiul Bucure§ti, pentru anul 2009.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri?
2 voturi (Voicu M., Mircea V.).

Acest proiectde hotarare\~o~oPtat



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea Planului de ocupare a functiilor publice din
cadrul Directiei Generale de Evidenta a Persoanelor a Municipiului
Bucure!?ti pentru anul 2009.

Daca sunt completari la acest punct? Nu sunt.
Cine este pentru?majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi, abtineri?

7 voturi (Neme~ C., Sadulescu A., Parvu C., Pop R., Popa I., Chiri~ M.,
Mircea V.).

Acest proiect de hotarare a fast adaptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind eliberarea certificatului de atestare a dreptului de
proprietate asupra terenurilor aflate in patrimoniul Societatii
Comerciale "DELFINCOM" S.A.

Daca sunt puncte de vedere?

Domnul consilier general Prioteasa Doru
Tn acest proiect noi avem ..., a fost Inaintat pentru ca exista 0

hotarare judecatoreasca care ne obliga sa dam 0 solutie, deci sa II
Inaintam nu neaparat ne obliga sa II votam. Recomandarea Comisiei de
patrimoniu este sa votam contra pentru ca toate aceste spatii au fost
deja vandute ~i nu este decat 0 afacere imobiliara. Parerea mea este ca
noi putem primi chirii pe terenuri daca spatii1e au fost vandute, sau sa Ie
recomand chiar sa inainteze 0 cerere de concesionare a terenurilor ca
sa avem un venit la buget.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Alte opinii? Nu mai sunt. Este vot de doua treimi a~a ca va rog sa

ramaneti cu mana ridicata mai mult timp, sa se poata numara.
Cine este pentru?O voturi, Impotriva? 47 voturi, abtineri? 2 voturi

(Mircea V., Gaf-Deac I.).
Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea amplasamentelor situate in Pasajul din Piata
Universitatii pe care vor fi amenajate spatii cu alta destinatie decat
aceea de locuinta, conform profilelor de activitate stabilite, precum
!?ia documentatiei de organizare a procedurii de licitatie publica cu
strigare, in vederea inchirierii.

Daca sunt comentarii la acest punct?

/
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Domnul consilier general Prioteasa Doru
De principiu ar trebui sa rezolvam mai repede acest pasaj,

problema este ca la proiect au fost recomandate ni~te func~ionalita~i
Intr-un anumit circuit ca sa nu se Incurce lumea pe acolo, In picioare.
Acum vad ca au disparut ni~te spa~ii, motivat sau nu, spa~iul central cum
ca nu ar fi tehnic posibil sa faca 0 buna ventila~ie, dar problema este ca
s-a lucrat foarte mult asupra Impar~irii. $i eu am 0 privire de arhitect,
m-am uitat, sunt foarte prost Impa~ite ~i sunt cateva func~iuni care nu au
ce cauta acolo. Parerea mea este sa ne ab~inem sau sa votam contra,
sa II mai amanam 0 ~edin~a ca sa II c1arificam mai bine pentru ca a fost
facuta 0 Impa~ire de catre func~ionari, nu a fost facuta 0 Impa~ire de
catre arhitec~ii care au proiectat acest spa~iu.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Ca un punct de vedere personal, ma asociez punctului de vedere

al domnului Prioteasa ~ia~ vrea sa .... ,spa~iile vor fi atribuite prin Iicita~ie
dar a~ propune ca In comisia de licita~ie sa fie prezen~i ~i doi
reprezentan~i ai Consiliului General ca amendament pentru data viitoare.

II supunem la vot, este tot cu doua treimi, repet este yorba de
punctul 17, proiect de hotarare privind aprobarea amplasamentelor
situate In Pasajul din Pia~a Universita~ii pe care vor fi amenajate spa~ii cu
alta destina~ie decat aceea de locuin~a, conform profilelor de activitate
stabilite, precum ~i a documenta~iei de organizare a procedurii de licita~ie
publica cu strigare, In vederea Inchirierii.

Cine este pentru?8 voturi (Meran D., Alexe F., Potera~u C.,
Purcarea S., Grigorescu R., Ni~u R., Scarlat H., lovici 1.), Impotriva? 0
voturi, ab~ineri? 38 voturi.

Acest proiect nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea transmiterii imobilului situat in Str. Mitropolit
Filaret nr.41 - 41A, sector 4, Bucure§ti din administrarea
Administratiei Fondului Imobiliar in administrarea Directiei Generale. .
de Asistenta Sociala a Municipiului Bucure§ti.

Daca sunt comentarii? Este In sala ~i doamna director a Direc~iei
Generale de Asisten~a Sociala, pute~i sa Ii cere~i lamuriri.

Domnul consilier general Prioteasa Doru
A~ vrea sa ia cuvantul ~i doamna sa vad .... , parerea mea este ca

este 0 c1adire cu patru pereti, adica e aproape demolata, s-a facut rost
de 0 finan~are pentru, eu ~tiu.... perso~e f~a adapost. Sa vina sa ia

'"" I..~~

doamna cuvantul. .-''::''.''''; I'
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Doamna director Simean Simona
Buna ziua. Mul~umesc pentru prilejul acordat. Este vorba despre 0

c1adire auto demolata din sectorul 4. Va pot pune la dispozi~ie celor din
eomisiile care-au a'lfizat acest proiect de hotarare, Ie-au fost prezentate
aceste imagini, este vorba de 0 c1adire autodemolata, an de construc~ie
1910. Motivul pentru care noi dorim sa 0 luam din administrarea
Administra~iei Fondului Imobiliar In administrarea noastra este pentru a
putea participa la 0 Iicita~ie deschisa In cadrul programului opera~ional
sectorial pentru a Incerca sa facem acolo un adapost pentru persoanele
adulte fara adapost de pe raza municipiului Bucure$ti. Singura cerin~a
din partea ministerului este sa facem dovada administrarii acestui spa~iu
pentru a putea fi acorda~i ace$ti bani. Mul~umesc.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Schimbarea destina~iei imobilului duce la nulitatea hotararii. La

punctul 1 dupa ..., In vederea dezvoltarii unor servicii sociale,
schimbarea destina~iei c1adirii duce la nulitatea hotararii.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Mai sunt alte amendamente?Nu. Supun la vot amendamentul

domnului Giugula.
Cine este pentru?majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi, ab~ineri?

o voturi.
Acest amendament a fost adoptat.

Va supun acum la vot hotararea In integralitatea ei. Este tot cu
doua treimi, a$a ca sa dam posibilitatea numararii voturilor.

Cine este pentru?47 voturi, Impotriva? 0 voturi, ab~ineri? 0 voturi.
Acest proiect de hotarare a fost adoptat.
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
pentru modificarea Hotararii C.G.M.B. nr. 423/2008 privind
desemnarea a doi reprezentanti ai Consiliului General al
Municipiului Bucure~ti In Comisia de analiza a dosarelor
solicitantilor de spatii cu alta destinatie decat aceea de locuinta
beneficiari ai Legii nr.341/2004.

Va rog sa face~i propuneri, practic era domnul Mihai Atanasoaiei $i
domnul Dinca, iar domnul Mihai Atanasoaiei a parasit Consiliul General,
practic se fac alegeri pentru postul ramas libel. Este aceasta formulare
pentru ca a$a era formulata hotararea originala. Va rog sa face~i
propuneri pentru reprezentantul In aceasta comisie. A$tept propunerile
partidelor.



Domnul consilier general Dinca Dumitru
Propun ca din aceasta comisie sa faca parte domnul Badulescu

Aurelian.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Daca mai sunt ~i alte propuneri? Nu mai sunt. Este procedura de

vot secret. Rog secretariatul tehnic sa faca buletinele de vot. Procedura
de vot ramane aceea~i, va rog sa barati cu 0 linie numele candidatului pe
care nu II doriti.

Pana se fac buletinele de vot,mergem mai departe.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
pentru modificarea Anexei Hotararii C.G.M ..B nr. 186/2008 privind
insu~irea Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul public al
Municipiului Bucure~ti.

Daca sunt puncte de vedere?

Domnul consilier general Prioteasa Doru
Este vorba de Centrul Gavroche care 0 firma pretinde, Excelsior

sau nu ~tiu cum 0 cheama, ca este proprietara. Avem 0 hotarare
judecatoreasca care ne cere suspendarea hotararii la acest punct, pe
perioada judecarii proprietatii, sa vedem al cui este, sa facem comparatie
de titlu, pentru ca exista titlu ~i pentru sectorul 2 de la minister. Se va
face 0 comparatie de titluri, deci parerea mea este sa votam sa
suspendam hotararea la acel punct pe perioada procesului, ca sa nu mai
avem probleme. Se modifica adresa ... Sunt Tninstanta.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Nu, nu domnule Giugula, este vorba de punctul 20. Pentru punctul

19, se fac buletinele de vot.

Domnul consilier general Prioteasa Doru
Se scoate dupa inventar, nu Tnseamna ca s-a schimbat

proprietarul. Doar Tn inventarul pe care TI avem noi. Deci inventarul se
judeca Tninstanta, proprietatea se judeca Tninstanta

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Este doamna Patra~cu Tnsala, am vazut-o mai devreme.

obliga sa facem treaba
Domnul consilier general Prioteasa Doru
Avem 0 hotarare judecatoreasca ce ne

aceasta a~a ca trebuie sa 0 facem oricum.
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•. .I.

' ..•.~ ! ;" --~--- ..fa



Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Mai sunt ~i alte opinii? Nu mai sunt. Am sa va supun acest punct la

vot, este un vot de doua treimi. Care a fost amendamentul? Stati putin.
Mai formulati-I 0 data pentru ca acesta este cuprinsul hotararii efective.

Cine este pentru?

Domnul consilier general Prioteasa Doru
Se scoate din anexa de la hotararea nr. 186, punctul 1866 care

reprezinta ... , deci inventarul domeniului public al municipiului.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Am sa Imi permit sa va citesc cuprinsul hotararii: "se aproba

scoaterea din inventarul bunurilor care alcatuiesc domeniul public al
municipiului Bucure~ti a pozitiei 1866 avand datele de identificare
prevazute In anexa care face parte integranta la prezenta hotarare.
Anexa la Hotararea C.G.M.B. nr. 186/2008 privind Insu~irea inventarului
bunurilor care alcatuiesc domeniul public al Municipiului Bucure~ti se
modifica corespunzator. Directiile din cadrul aparatului de specialitate al
Primarului General vor aduce la Indeplinire prevederile prezentei
hotarari." Amendamentul nu are sens dar daca vreti pot sa va citesc ~i
expunerea de motive sa Intelegeti exact despre ce este yorba.

S.C. Bucur Obor SA a adresat Primariei Municipiului Bucure~ti 0
plangere prealabila Inregistrata la Primaria Municipiului Bucure~ti cu nr.
798009/2009, prin care solicita eliminarea pozitiei 1866 din inventarul
bunurilor care alcatuiesc domeniul public al Municipiului Bucure~ti,
Insu~it de Consiliul General al Municipiului Bucure~ti prin Hotararea
186/ 2008 la care figureaza imobilul din ~oseaua Colentina nr. 6 A,
sector 2, Centrul pilot Gavroche protectie sociala, sector 2, Intrucat
acesta se afla In proprietatea privata a societatii comerciale. Printre alte
documente SC Bucur obor SA invoca titlul de proprietate certificat seria
M 08, numarul 0094 emis de Ministerul Comertului la data de
28.04.1995. Din prevederile art. 1 din Hotararea de Guvern nr. 339/1999
privind transmiterea unui imobil proprietate publica a statului din
administrarea Ministerului Sanatatii In administrarea Ministerului Muncii
~i Protectiei Sociale, rezulta ca la acea data Centrul pilot Gavroche era
proprietate publica a statului. Centrul pilot Gavroche se regase~te
printre institutiile care functioneaza In subordinea sau In coordonarea
Ministerului Muncii ~i Solidaritatii Sociale pana In anul 2004 cand centrul
trece In subordinea Consiliului local sector 2.

Consiliul local sector 2 preia In administrarea ca proprietate a
Municipiului Bucure~ti ~i bunurile mobiJe· ~i"imobile ale Centrului, pe
langa toate drepturile ~i obligatiile acesfuia. Dupa '~easta data, Centrul
pilot Gavroche nu mai apa e In subordlnea Ministerului. Avand In vedere

,~~; '. - c -

- ',.-- -H
/ 0



j

toate aceste acte emise de Guvernul Romaniei ~i tinand cont de adresa
Primariei sector 2 nr. 59/3599/72365/2008 prin care a transmis bunurile
aflate In administrarea sa ~i care apartin domeniului public al Municipiului
Bucure~ti, Oirectia Administrare Patrimoniu a inclus acest imobil In
inventarul bunurilor care alcatuiesc domeniul public al Municipiului
Bucure~ti, la pozitia 1866. Imobilul situat In $oseaua Colentina, nr. 6 A,
sector 2 a facut obiectul dosarului nr. 11696/3/2007 TMB Sectia a IV-a
Civila. Prin Sentinta civila 679/2008 a Curtii de Apel Bucure~ti, Sectia a
VIII-a Contencios Administrativ ~i Fiscal, ~i prin Oecizia definitiva ~i
irevocabila nr. 2463/2008 a Inaltei Curti de Casatie ~i Justitie, Sectia
Contencios Administrativ ~i Fiscal se respinge exceptia de nelegalitate
invocata de Consiliul local sector 2, In calitate de reclamant, ca
nelntemeiata. Analizand raportul de specialitate al Oirectiei Generale de
Oezvoltare, Investitii ~i Planificare Urbana - Oirectia Administrare
Patrimoniu ~i In conformitate cu prevederile Legii 213/1998 privind
proprietatea publica ~i regimul juridic al acesteia, actualizata, se propune
modificarea anexei la Hotararea C.G.M.B. nr. 186/2008 privind Insu~irea
inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul public al Municipiului
Bucure~ti. Avand In vedere cele mai sus, va propun proiectul alaturat
semnat Primar General Sorin Oprescu. Oeci acesta este motivul pentru
care se modifica anexa la Hotararea C.G.M.B. nr.186/2008. Va
multumesc.

Oomnul consilier general Giugula Ooru Mihai
Ca sa ne clarificam, Ministerul Muncii transfera In administrarea

Consiliului General, In proprietatea Consiliului General 0 cladire. Ea este
renovata de Consiliul Local sector 2 ~i transformata In centrul pentru
copii, Centrul Gavroche. Transmiterea proprietatii a fost atacata de
Consiliul local pentru nelegalitate pentru 0 chestiune de procedura ~i a
pierdut Consiliul Local sector 2, deci hotararea Consiliului nostru este
valabila,hotararea de preluare este valabila. In situatia In care yeti scoate
din lista de inventar a domeniului public aceasta cladire, nu yeti face
altceva decat sa dati un argument, SC Bucur SA In fata instantei sa
spuna: vedeti nici macar Consiliul General nu-I mai are In inventar, de ce
nu Imi dati c1adirea, cladire In care s-au facut 0 serie de investitii de catre
Consiliul General ~iConsiliul local sector 2. Va rog sa nu votati aceasta
hotarare.

Oomnul Secretar General Tudor Toma
Avem 0 adresa de la Primarul sectorului 2, prin care Primaria

sectorului 2 ne roaga sa scoatem din inventar pentru ca a fost 0 eroare a
dumnealor cand au comunicat inventarul. .oeci este solicitarea Primariei
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sectorului 2. Este la dosarul de hotarare, la proiect. A$a Imi scne
Primarul sectorului 2, daca aveti dumneavoastra alte informatii ...

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Domnul Prioteasa va mentineti amendamentul?

Domnul consilier general Prioteasa Doru
Eu nu am nici un amendament, avem 0 hotarare judecatoreasca ce

ne ameninta ca vom plati daune daca nu 0 scoatem de pe inventar, nu
sa stabilim ca este proprietatea pentru ca va stabili instanta. Doar sa 0
scoatem de pe inventar pentru ca avem 0 hotarare judecatoreasca ce ne
obliga $i ne ameninta cu daune .....

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Daca mai sunt $i alte opinii la acest punct?
Am sa supun la vot, este vot de doua treimi a$a ca 0 sa va rog sa

mentineti mana ridicata mai mult timp.
Cine este pentru? 25 voturi, Impotriva? 0 voturi, abtineri? 25 voturi

(Alexe F., Anton M., Berbecaru A., Draghici G., Florescu D., Giugula D.,
Grigorescu R., Meran D., Mihailescu I., Nedelcu C., Nitu R.,
Nicorescu V., Paduraru A., Popa M., Popescu C., Purcarea S.,
Rizoiu M., Scarlat H., Sitaru J., Stan I., Tanase I., Tapardel C., Potera$u
C., lovici 1., Stan N.).

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenti
obiectivului de investitii "Amenajare sala noua Teatrul Excelsior.

Domnul consilier general Voicu Mihai
Domnule pre$edinte, legat de acest punct pe ordinea de zi la

comisie nu s-a prezentat dosarul, deci nu am avut nicio documentatie $i
In plus de aceasta avem informatii ca amenajarea salii Teatrului
Excelsior cadea In sarcina investitorului. Eu ma mir cum apare aici ca 0
hotarare a noastra pentru amenajarea spatiului atat timp cat era In
contractul cu investitorul

Deci cerem amanarea acestui punct dupa ordinea de zi.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Din nefericire amanarea putea sa 0 faca doar initiatorul. Ne vom

exprima prin vat. ... Expunerea de motive a fost semnata cred ca astazi
$i Intr-adevar punctul nu avea cum sa ajunga'ia comisii.
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Domnul consilier general Voicu Mihai
Nu am avut materiale.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Va supun la vot proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor

tehnico-economici aferen~i obiectivului de investi~ii "Amenajare sala noua
Teatrul Excelsior".

Cine este pentru? 0 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, ab~ineri? majoritate
de voturi.

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal cu detalii de plan
urbanistic de detaliu Str. C-tin Noica-Calea Plevnei-Str. $tirbei Voda,
sector 1, Complex Multifunc1ional Urban Dambovi1a Center.

La acest punct domnul Purcarea a cerut vot nominal. Sau domnul
Meran a cerut vot nominal? Domnul Meran va men~ine~iacest .... Daca
mai sunt ~i alte amendamente,completari la acest punct?
_ .SuPLJrllavot ~~.!:er~~_~:t()mnuluiMeran ca acest punct sa fie votat
nominal.

Cine este pentru? 25 voturi; Tmpotriva? 27 voturi (Bacain~an G.,
Badulescu A, Budulan P., Chiri~ M., Cruceanu E., Dinca D., Du~a N.,
Fuciu D., Gaf-Deac I., Gorodea T., lonescu R, Iva~cu 1., Mircea V.,
Murg C., Neagu M., Neme~ C., Parvu C., Pop R, Popa G., Prioteasa D.,
Raicu M., Radoi S., Tica H., Untaru V., Vladan F., Voicu M., lovici 1.);
ab~ineri? 0 voturi.

Acest punct nu va fi votat nominal.

Va supun la vot proiectul proiect de hotarare privind aprobarea
planului urbanistic zonal cu detalii de plan urbanistic de detaliu Str. C-tin
Noica-Calea Plevnei-Str. $tirbei Voda, sector 1, Complex Multifunc~ional
Urban Dambovi~a Center.

Cine este pentru? 28 voturi, Tmpotriva? 23 voturi (Alexe F., Anton
M., Berbecaru A, Draghici G., Florescu D., Giugula D., Grigorescu R,
Mihailescu I., Nedelcu C., Ni~u R., Nicorescu V., Paduraru A, Popa M.,
Popescu C., Purcarea S., Rizoiu M., Sitaru J., Scarlat H., Stan I., Stan
N., Tanase I., Tapardel C., Meran D.), ab~ineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

- grupul PNL, cu excep~ia domnului consili.er Scarlat Horia,
-<:-.

parase~te ~edin~a - _~:; :';'\~;'.
. •.. .",.;- .•.';.. \.). \

~(&,~JJ)
. . ....._~~ ·r

.'1 ~'~, II
~,. ~ ._ "'t-tI -.......;._-=,~



Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Av. Mircea Petre
nr.16-18, sector 1.

Au sosit buletinele de vot?
Va propun sa procedam la vot ~i 0 scurta pauza de 2 minute. 0 sa

va rog sa eliberati sala.
Va rog sa mentineti lini~tea.
S-a Inchis procedura de vot?
Va rog sa reveniti In sala, ca sa putem merge mai departe.
Urmatorul proiect pe ordinea de zi proiect de hotarare privind

aprobarea planului urbanistic zonal str. Av. Mircea Petre nr.16-18,
sector 1.

Rezultatul comisiei de validare. Va rag.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Comisia de validare, proces-verbal pentru constatarea rezultatului

votului secret prin numirea unui reprezentant al Consiliului General al
Municipiului Sucure~ti In Comisia de analiza a dosarelor solicitantilor de
spatii cu alta destinatie beneficiari ai Legii nr. 341/2004.

S-au exprimat un numar de 48 de voturi, voturi anulate niciunul,
pentru domnul Sadulescu Aurelian voturi pentru 39, Impotriva 9. Se
desemneaza ca reprezentant al Consiliului General al Municipiului
Sucure~ti In Comisia de analiza a dosarelor solicitantilor de spatii cu alta
destinatie. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Comisia este completa acum, cei doi consilieri generali sunt

domnul Dinca ~i domnul Sadulescu Aurelian.
Daca tot domnul Primar General este atat de apropiat cauzei

dumneavoastra, sper ca va numi membrii executivului care sa se alature
acestei echipe. Din acest moment domnul Primar General are
posibilitatea sa numeasca oricand membrii executivului sa treaca la
treaba. Va multumesc mult.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal str. Av. Mircea Petre
nr.16-18, sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri?
o voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. /-
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Gheorghe Lazar
nr.8-8A, sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, ab~ineri?
o voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Arh. Ion Mincu nr.3,
sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, ab~ineri?
1 vot (Fuciu D.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal modificare PUZ $os.
Petricani-CF Constanta, sector 2, extindere PUZ $os. Petricani-CF
Constanta-Str. Valea Saulei, aprobat prin Hotararea C.G.M ..B
nr.321/2007.

Cine este pentru? 26 voturi, impotriva? 0 voturi, ab~ineri? 12 voturi
(Giugula D., Berbecaru A., Draghici G., Popescu C., Popa M.,
Tapardel C., Sitaru J., Anton M., Paduraru A., Nicorescu V., Nedelcu C.,
Florescu D.,).

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Bd. Expozitiei, Str. Av.
M. Popi~teanu, sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, ab~ineri?
o voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi,.proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Bd. Timi~oara nr. 14,
sector 6.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 1 vot
(Tapardel C), ab~ineri? 0 voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi,.proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. G tantin Mille nr.
12, sector 1. . -:}t.:l' ..~
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Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, ab~ineri?
o voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Crinului nr. 6, sector
1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, ab~ineri?
o voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi,.proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal ~os. Nordului nr. 1428,
sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, ab~ineri?
o voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Ghe. lonescu
Sise~ti nr. 129 -133, sector 1

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, ab~ineri?
o voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Din eroare am sarit punctul 30.
Va supun la vot proiectul cu numarul 30, proiect de hotarare

privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. ~tefan Holban nr.
36, sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, ab~ineri?
1 vot (Fuciu D.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.
Va supun la vot proiectul cu numarul 34, proiect de hotarare

privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Icoanei nr. 28,
sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, ab~ineri?
o voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Christian Tell nr.16,
168, 18, sector 1.
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Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abiineri?
o voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal ~os. Bucure~ti - Ploie~ti
nr. 107, lot 14, sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abiineri?
o voturi. .

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal ~os. Bucure~ti - Ploie~ti
nr. 107, lot 13, sector 1.

Cine este pentru? 0 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abiineri? majoritate
de voturi.

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Lini~tei nr. 37,
sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abiineri?
o voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Avram lancu nr. 2,
sector 2.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abiineri?
o voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal ~os. Chitilei nr. 17,
sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abiineri?
o voturi.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal ~os. Oltenitei nr. 208,
sector 4.
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Cine este pentru? 27 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 11
voturi (Berbecaru A, Draghici G., Giugula D., Popescu C., Popa M.,
Tapardel C., Sitaru J., Anton M., Paduraru A, Nicorescu V., Nedelcu C.).

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Occidentului nr.53-
55, sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
1 vot (Fuciu D.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Dobrogeanu Gherea
nr. 76, sector 1.

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri?
1 vot.

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Dobrogeanu Gherea
nr. 44, sector 1

CTneesfe pentru? "majoritate devotuTi, Tmpotriva?--ovottrri,-abtine-ri?
1 vot (Fuciu D.).

Acest proiect de hotarare a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Frigului nr. 18,
sector 4.

Cine este pentru?10 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 27 voturi
(Bacaintan G., Badulescu A, Budulan P., Chiri~ M., Cruceanu E.,
Dinca D., Duta N., Fuciu D., Gaf-Deac I., Gorodea T, lonescu R.,,
Iva~cu T, Mircea V., Murg C., Neagu M., Neme~ C., Parvu C., Pop R.,
Popa G., Prioteasa D., Raicu M., Radoi S., Tica H., Untaru V., Vladan F.,
Voicu M., Scarlat H.).

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Isbiceni nr. 117-119,
sector 1

Cine este pentru? 13 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 26 voturi
(Bacaintan G., Badulescu A., Budulan P., Chiri~ M., Cruceanu E.,
Dinca D., Duta N., Fuciu D. Gaf-Deac I., Gorodea T, lonescu R.,
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Iva~cu T, Mircea V., Murg C., Neagu M., Neme~ C., Parvu C., Pop R,
Popa G., Prioteasa D., Raicu M., Radoi S., Tica H., Untaru V., Vladan F.,,
Voicu M.).

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem ia urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Calea Plevnei nr. 138 A,
sector 1.

Cine este pentru? 13 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 26 voturi
(Bacaintan G., Badulescu A, Budulan P., Chiri~ M., Cruceanu E.,
Dinca D., Duta N., Fuciu D., Gaf-Deac I., Gorodea T, lonescu R,
Iva~cu T, Mircea V., Murg C., Neagu M., Neme~ C., Parvu C., Pop R,
Popa G., Prioteasa D., Raicu M., Radoi S., Tica H., Untaru V., Vladan F.,
Voicu M.).

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Amman nr. 2,
sector 1.

Cine este pentru? 13 voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 26 voturi
(Bacaintan G., Badulescu A, Budulan P., Chiri~ M., Cruceanu E.,
Dinca D., Duta N., Fuciu D., Gaf-Deac I., Gorodea T., lonescu R,,
Iva~cu T, Mircea V., Murg C., Neagu M., Neme~ C., Parvu C., Pop R,
Popa G., Prioteasa D., Raicu M., Radoi S., Tica H., Untaru V., Vladan F.,,
'Voicu"M:).

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare
privind aprobarea planului urbanistic zonal Str. Italiana nr. 18,
sector 2

Cine este pentru? 10 voturi, Tmpotriva? 3 voturi (Mircea V.,
Radoi S., Fuciu D.), abtineri? 23 voturi (Bacaintan G., Badulescu A,
Budulan P., Chiri~ M., Cruceanu E., Dinca D., Duta N., Gaf-Deac I.,
Gorodea T., lonescu R, Iva~cu T., Murg C., Neagu M., Neme~ C.,
Parvu C., Pop R, Popa G., Prioteasa D., Raicu M., Tica H., Untaru V.,
Vladan F., Voicu M.).

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat.
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